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kalendář akcí leden 2018

LEDEN 2018 od - do hod. více v rubr.

1. 1. Po Nový rok

2. 1. Út Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS
Novoroční turnaj v šachu 16.00 Pionýr

3. 1. St Šachový kroužek 16.00 Pionýr

4. 1. Čt

5. 1. Pá

6. 1. So Knihovna otevřená 9.00 - 12.00 Knihovna
Tříkrálový turnaj ve volejbale 9.00 TJ Sokol
Tříkrálový průvod v Čenkově 9.30 Čenkov

7. 1. Ne

8. 1. Po Šachový kroužek 14.00 Pionýr

9. 1. Út Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr

10. 1. St Schůzka klubu učitelů důchodců 14.00 SCJS
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

11. 1. Čt Schůzka klubu vojenských důchodců 15.30 Pionýr

12. 1. Pá Uzávěrka výtvarné soutěže Knihovna
Volby prezidenta ČR - 1. kolo 14.00 - 22.00 Městys

13. 1. So Volby prezidenta ČR - 1. kolo 8.00 - 14.00 Městys
Výroční valná hromada SDH 17.00 Hasiči

14. 1. Ne

15. 1. Po Šachový kroužek 14.00 Pionýr

16. 1. Út Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr

17. 1. St Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr
Služebna policie v Jincích otevřena veřejnosti 16.30 - 18.00 Policie
Uzávěrka Jineckého zpravodaje na únor Info z redakce

18. 1. Čt Vyhodnocení výtvarné soutěže - čtvrtek!!! 15.00 Knihovna

19. 1. Pá
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20. 1. So Maškarní bál v Čenkově 20.00 Čenkov

21. 1. Ne

22. 1. Po ÚHRADY SVOZU SKO - denně do 31. 1. od 7.30 SMJ
na ÚM Jince
Šachový kroužek 14.00 Pionýr

23. 1. Út Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr

24. 1. St Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

25. 1. Čt Tvořivá dílna s Markétou 14.00 - 17.00 Pionýr
Ukázková hodina - JÓGA pro ženy 18.00 Sport

26. 1. Pá Volby prezidenta ČR - případné 2. kolo 14.00 - 22.00 Městys

27. 1. So Otevřený přebor v šachu v PDA 8.00 Pionýr
Volby prezidenta ČR - případné 2. kolo 8.00 - 14.00 Městys

28. 1. Ne

29. 1. Po Šachový kroužek 14.00 Pionýr

30. 1. Út Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr

31. 1. St Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

ÚNOR 2018 – více v příštím čísle

2. 2. Pololetní prázdniny Škola
7. 2. Schůzka klubu učitelů důchodců 14.00 SCJS
8. 2. Schůzka klubu vojenských důchodců 15.30 SCJS
10. 2. Výroční členská schůze ČZS 9.30 Zahrádkáři
11. 2. Maškarní bál na Ohrazenici bude upřes. Ohrazenice
17. 2. Kreslení pravou mozkovou hemisférou bude upřes. SCJS
17. 2. Masopust na Ohrazenici bude upřes. Ohrazenice
17. 2. Masopust v Křešíně bude upřes. Křešín
17. 2. Koncert sk. Debustrol v Čenkově 20.00 Čenkov
24. 2. Dětský karneval v Čenkově 14.00 Čenkov
24. 2. Oldies párty v Čenkově 21.00 Čenkov
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VZPOMÍNKVZPOMÍNKVZPOMÍNKVZPOMÍNKVZPOMÍNKYYYYY
V očích slzy, v srdcích žal…
Dne 7. ledna 2018 tomu bude
již 11 let, co nás navždy opustil
drahý manžel, tatínek,
dědeček a syn, pan Josef Helcl.
15. ledna 2018 uplyne
6 smutných let od chvíle, kdy za ním bez slůvka rozloučení odešel
náš milovaný syn, bratr a vnuk, pan Josef Helcl ml.

Nikdy na vás nezapomeneme.
Za celou rodinu Mária Helclová, manželka a matka.

Neplačte, že jsem odešel, ten klid a mír mi přejte.
Jen v srdcích věčnou vzpomínku si na mne zachovejte.
31. ledna 2018 tomu bude 17 let,
kdy nás navždy opustil manžel a tatínek
pan Bohuslav Pokorný z Rejkovic.

Vzpomíná manželka Irena
a dcera Bohuslava s rodinou.

společenská kronika leden 2018

Jubilanti
Vše nejlepší, hodně zdraví, klidu a spokojenosti do dalších let
přejeme našim spoluobčanům, kteří slaví svá životní jubilea.

Jelínek Václav 87 let
Hanusková Blanka 89 let
Feist Jiří 88 let

V této rubrice uveřejňujeme jména jubilantů (pokud nám k tomu dají
písemný souhlas), kteří v příslušném měsíci slaví své 70., 75., 80. a 85. narozeniny.
Od věku 85 let jsou jména jubilantů zveřejňována každý rok.

Rozloučili jsme se Straka Jan
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Městys Jince leden 2018

Vážení spoluobčané,
ještě v nás doznívá atmosféra vánočních svátků, kdy měla většina z nás
příležitost odpočinout si v kruhu svých nejbližších, zastavit kolotoč
povinností a starostí, a snad i zhodnotit uplynulý rok.
Dovolte mi, abych na prahu nového roku 2018 poděkoval pořadatelům,
kteří nám závěr toho minulého zpříjemnili mnoha kulturními a spole-
čenskými akcemi - kulturní komisi Rady městyse Jince, spolkům, spo-
lečenským, zájmovým a sportovním organizacím, knihovně a dalším.
Velké poděkování patří ředitelce p. o. Služby městyse Jince Mirce Tiché
a jejím zaměstnancům za zajištění technické a organizační pomoci, bez
které by se organizátoři akcí neobešli, a také velení 13. dělostřeleckého
pluku za dlouholetou bezvadnou spolupráci s městysem Jince ve všech
směrech.
V neposlední řadě bych rád poděkoval radním, zastupitelům, členům
komisí a výborů, zaměstnancům úřadu za zvládnutí náročných úkolů
konce roku. Byl připraven a schválen rozpočet na r. 2018, podařilo se
nám zakoupit objekt historické huti Barbora, který ale nejprve čeká
náročná rekonstrukce, připravovali jsme žádosti o dotace…
I letos budeme pamatovat na vaše kulturní vyžití. Hlavní akcí letošní-
ho roku budou Jinecké slavnosti. Tentokrát se máte na co těšit, téma
slavností bude „90 let armády v Jincích“ a hlavním organizátorem
bude 13. dělostřelecký pluk ve spolupráci s městysem Jince. Podrobněj-
ší seznam akcí najdete v průběhu roku na www.jince.cz
Rok 2018 je také rokem volebním. Hned v lednu zvolíme nového prezi-
denta České republiky a na podzim nás čekají komunální volby. Bude-
me bilancovat, jak jsme byli v 4letém volebním období úspěšní, co se
nám podařilo a co jsme naopak z různých důvodů nestihli realizovat.
Bude jen na vás, občané, komu vyslovíte důvěru na další čtyři roky.
Milí přátelé, do nového roku 2018 přeji vám, vašim rodinám i přáte-
lům mnoho zdraví, úspěchů v práci, štěstí a život v míru.

RSDr. Josef Hála
starosta městyse Jince



6

Výpis ze zprávy o činnosti Rady městyse Jince
v období od 20. září 2017 do 13. prosince 2017

Vyhodnocení, příprava zastupitelstva

Od zářijového jednání zastupitelstva se rada sešla do dnešního dne celkem
šestkrát – třikrát v říjnu – druhého, šestnáctého a třicátého; v listopadu
pak dvacátého a dvacátého sedmého a naposledy jedenáctého prosince.
Na základě usnesení zastupitelstva 20. 9.:
• podepsány kupní smlouvy na hu� Barbora, na pozemek parc.č. 416/3 (při-

plocená část pozemku u č. p. 228);
• zveřejněn záměr prodeje části pozemku parc.č. 303 v k. ú. Rejkovice;
• upřesněn seznam pozemků k odkupu od Státního podniku Zemědělské

techniky v likvidaci;
• projednávány podklady k přípravě žádostí o dotace.

Program rozvoje městyse, výstavba

Pravidelně byly na programu jednání rady informace k akcím z Progra-
mu rozvoje městyse.
Rada sledovala stav a průběh současných i přípravu nových dotačních
akcí:
V závěrečné fázi jsou dotační akce „Kanalizace Pod Váhou“ a „Rekon-
strukci místních komunikací Sadová a Zborovská“.
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V případě rekonstrukce místních komunikací:
Rada se zabývala problémy s dodržováním termínu prací ze strany dodava-
tele – na základě usnesení rady byla zaslána výzva k řešení nesplněných
závazků ze smlouvy o dílo řediteli firmy Robstav, výsledkem bylo sjednání
schůzky se zástupcem dodavatele k projednání termínu dokončení prací
(vodorovné dopravní značení, odstranění závad).
Kanalizace Pod Váhou  – ředitelka SMJ seznamovala radu se stavem
prací i s řešením přípojek k jednotlivým rodinným domům – rada schválila
stanovisko k realizaci přípojek, pro vlastníky nemovitostí, kteří nebudou
realizovat přípojku přes SMJ – připojení jednotlivých RD na kanalizaci
nejpozději do 30. 6. 2018, termín potvrdí písemně s tím, že je jim známo,
že po tomto termínu bude po vybudování nového povrchu komunikace
v ulici Pod Váhou vyhlášena desetiletá stavební uzávěra, rada byla infor-
mována o kolaudačním řízení a přípravě slavnostního ukončení realizace
projektu.

K novým dotačním akcím
Rada schválila:
• uzavření smlouvy o dílo se spol. TEWIKO systems, s.r.o. na akci „Vybu-

dování dětského hřiště obec Jince“ - doplnění skateparku a hřiště
u č. p. 28;

• řešit projekt sociální budovy koupaliště dle studie se dvěma pohledově
obdobně řešenými budovami propojenými zastřešeným venkovním pose-
zením;

• uzavřít smlouvu s firmou D PLUS na podání žádosti a zpracování pro-
váděcí dokumentace potřebné k dotaci na rekonstrukci úpravny vody;

• zahájit přípravu výběrového řízení na dodavatele akce rekonstrukce
úpravny vody.

Rada vzala na vědomí informaci o podmínkách dotačních titulů z MMR
využitelných pro spolufinancování připravovaných akcí – místní komuni-
kace Ke Koupališti, hřiště na Sokolské zahradě a informace o dotacích,
které jsou vyhlášeny z rozpočtu Středočeského kraje. Na základě těchto
informací schválila předložit zastupitelstvu návrh na podání žádosti o do-
taci na rekonstrukci huti Barbora z dotačních prostředků Středočeského
kraje (oprava střechy), na vybudování hřiště pro mládež.

Další stavební akce
Rada schválila odložit vybudování chodníku u č. p. 28 až po dokončení
plánovaných stavebních prací v objektu.
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Vzala na vědomí:
informace o připravované opravě komunikace v Běříně, o provedení obno-
vy vodorovného značení křižovatky ul. Jana Žižky s ul. Slavíkova a pře-
chodů na místních komunikacích v Jincích a probíhající opravě silnice na
Běřín.

Veřejná prostranství
Rada schválila:
• osazení veřejné plochy u benzínové pumpy – vybudování záhonu 10 m x 0,5 m;
• nákup vánoční výzdoby na sloupy VO – 10 ks světelných motivů – stro-

mek s hvězdou;
• oslovit k provozování  informačního systému  umístěného na sloupech

VO p. Hrkala - firma HRKAL a GREINER  -  následně byla seznámena
se stanoviskem p. Hrkala, že firma zajistí výrobu systému, zajištění pro-
vozu zůstane městysi.

Rozpočtové a majetkové záležitosti

Rada byla pravidelně informována o aktuálním stavu plnění rozpočtu
k datu jednání.
V rámci rozpočtových a majetkových záležitostí schválila:
• návrh rozpočtového opatření č. 6;
• změnu ve využití poskytnuté finanční dotace na rok 2017 pro místní

organizaci svazu chovatelů.
Vzala na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření městyse za rok
2017 (vč. informace o nápravě zjištěného pochybení - opomenutí zveřejně-
ní smlouvy s fi ROBSTAV stavby s.r.o. na profilu zadavatele).
Příprava rozpočtu 2018
Rada vzala na vědomí informace ke změnám zákonných podmínek pro se-
stavování obecního rozpočtu a o probíhajících přípravách ke zpracování
návrhu rozpočtu na rok 2018.
Schválila:
• na základě žádosti Českého svazu žen o poskytnutí účelového finančního

prostředku z rozpočtu městyse Jince finanční příspěvek ve výši 5 000 Kč
na činnost organizace v roce 2018 - zahrnuto do rozpočtu;

• směrnici upravující pravidla rozpočtového procesu pro příspěvkové orga-
nizace zřízené městysem Jince;

• střednědobé výhledy pro rok 2019 a 2020 a rozpočty pro rok 2018 pří-
spěvkových organizací ZŠ a MŠ Jince, Služby městyse Jince a Správa
bytů Jince.
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Dále v rámci majetkových záležitostí schválila plán inventur k provedení
řádné inventarizace majetku a závazků za rok 2017.

Organizační záležitosti

Rada se zabývala vyhodnocením zasedání zastupitelstva 20. 9. 2017 a pří-
pravou dalšího jednání – schválila termín pracovního jednání zastupitel-
stva k sestavování rozpočtu 2018 na 27. 11. a řádného zasedání zastupitel-
stva na 13. 12. 2017 od 17.00 hodin ve SCJS vč. návrhu programu.
Převod nemovitostí a pronájmy
Rada schválila:
• zveřejnit informaci o pronájmu koupaliště v rámci inzerce (Jinecký zpra-

vodaj, Periskop, Podbrdské noviny) a zároveň i zveřejnit prostřednictvím
veřejného rozhlasu a vyhlášení nového výběrového řízení na pronájem
koupaliště Jince. Následně pak schválila výsledek výběrového řízení –
s vítězem bude jednáno o uzavření smlouvy o pronájmu;

• nájemní smlouvu na pronájem objektu sauny na Sokolské zahradě;
• prodloužení nájemních smluv (kadeřnictví, péče o tělo) na nebytové pro-

story v č. p. 372 do 31. 12. 2018 – za stávajících smluvních podmínek;
• záměr výpůjčky nebytových prostor v č. p. 372 pro potřeby MO zahrád-

kářského svazu;
• předložit zastupitelstvu návrh záměru na prodej pozemku p. č. 1307/3

o výměře 58 m2.
Rada vzala na vědomí:
• informaci o termínu schůzky k projednání podrobností ohledně prodeje

pozemků parc. č. 1629, 1632 a 1633 v k. ú. Jince s vlastníkem pozemků;
• návrh kupní smlouvy na odkup pozemků od firmy Státní podnik země-

dělské techniky v likvidaci.
Parkování vozidel
v ulici Zborovská:
• rada schválila nové Zásady pro vydávání parkovacích karet do zóny

s omezeným povolením vjezdu v sídlišti Zborovská, Jince (doplnění o ce-
ník za vystavení parkovací karty pro podnikající osoby);

• byla informována o organizačním zajištění vydávání nových parkovacích
karet;

• na základě posouzení žádostí o výjimku pro vydání parkovací karty
schválila:
- vydání 2 parkovacích karet navíc pro společenství vlastníků jednotek

č. p. 343 a 344;
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- dvou parkovacích karet pro podnikatele a 7 parkovacích karet pro fy-
zické osoby (jiný vlastník vozidla).

v ulici Čenkovská:
Rada schválila přizvat na další jednání rady dne 30. 10. 2017 předsedy jed-
notlivých společenství v ulici Čenkovská k projednání možnosti řešení
parkování v této ulici – na základě podnětů z jednání souhlasila s navýše-
ním parkovacích míst v ulici Čenkovská – schválila zadání projektu
na nové parkoviště podél ul. Čenkovská u bytového domu č. p. 269, 279
a vybudování parkovací plochy v části lokality F4.

Hu� Barbora
Rada vzala na vědomí:
• informaci o navázání spolu-

práce s Destinační agentu-
rou Brdy pro řešení obnovy
národní kulturní památky
hutě Barbora;

• informaci o jednáních
s vlastníky areálu Barbora
k uzavření kupní smlouvy
a dodatku k převodu těchto
nemovitostí na městys.

Výměník Zborovská
Rada byla pravidelně informována o stavu podpisů k převodu spoluvlast-
nických podílů na výměníku.

Pasport komunikací
Rada vzala na vědomí informaci o dokončení pasportu komunikací a návr-
hu k projednání koncepce dopravního značení.

Povodňový plán – rada pověřila Ing. Vavreka k prověření aktuálnosti
Povodňového plánu a případnému zajištění školení povodňové komise.

Svoz SKO (směsného komunálního odpadu)
Rada schválila:
• výzvu k podání nabídky - veřejná zakázka „Zajištění služeb svozu směs-

ného komunálního odpadu Městyse Jince“ (vč. podmínek) – výzva uve-
řejněna na profilu zadavatele;

• výsledek výběru nabídky na „Zajištění služeb svozu SKO městyse Jince“.
O uzavření smlouvy jednáno s vítězem výběrového řízení TS Příbram;
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• následně uzavření smlouvy na zajištění svozu s TS Příbram;
• předložit zastupitelstvu návrh na výši poplatků za svoz SKO, která bude

vycházet z cenové nabídky firmy TS Příbram na zajištění svozu SKO.

Smlouvy
Rada schválila
• uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s Krajskou správou a údržbou

silnic Středočeského kraje o zřízení služebnosti inženýrské sítě na po-
zemku parc. č. 397 k. ú. Jince;

• uzavření smlouvy o úplatném převodu nemovité věci – pozemků parc.
č. 1635/36 a 1634/5 k. ú. Jince mezi převádějícím Ekonomické bydlení
s.r.o. a novými nabyvateli – městys jako vedlejší účastník;

• uzavření dodatku č. 4 s Armádní servisní ke smlouvě o nájmu nebytových
prostor a úhradě služeb spojených s jejich užíváním ze dne 1. 11. 2011;

• uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlou-
vu o právu provést stavbu č. IE-12-6007352 Jince, Pod Královkou VLS,
KNN a V.V.NN;

• uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-6008367/1
Jince, Čsl. dělostřelců, kNN pro parc. č. 652/3;

• uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č.
8800084204/3/BVB/P s firmou GasNet, s.r.o., zastoupenou společností
GridServices, s.r.o.

Volby
Rada schválila proplacení úhrady vlastníkovi č. p. 7 v Rejkovicích za umož-
nění užívání a úklid místnosti v objektu č. p. 7 v Rejkovicích v době voleb
do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR (vč. zajištění vytápění a osvětlení)
– v částce 1.500 Kč a byla informována o přípravě voleb prezidenta repub-
liky.

Zimní údržba
Rada schválila nabídku na zajištění zimní údržby od firmy EKOTECH
Hořovice, s.r.o. v okrajových částech Jinec.

Bytové záležitosti

Rada pověřila ředitelku SMJ p. Tichou, aby společně se zástupcem bytové
komise provedla kontroly jednotlivých bytů, následně byla seznámena
s výsledky a navrženými opatřeními na základě závěrů kontroly.
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Schválila:
• pořízení žaluzií do oken v bytech v č. p. 28 v případě zájmu na náklady

nájemníků s tím, že v případě skončení nájmu žaluzie v oknech zůstanou;
• provedení úpravy koupelny v bytě č. 4/98 – práci uhradí žadatelka, ma-

teriál z rozpočtu městyse (správa bytového fondu);
• ukončení jedné nájemní smlouvy na byt v č. p. 32 s dosavadním nájem-

níkem z důvodu neplacení a přidělení uvolněného bytu;
• prodloužení výpůjčky místnosti v č. p. 22 Běřín.

Záležitosti organizací zřizovaných městysem, místních
organizací a spolků, společenské a kulturní akce

Základní škola a Mateřská škola Jince
Rada vzala na vědomí informaci o kontrole dětí zapsaných do MŠ na zá-
kladě zákona o předškolním vzdělávání.

Služby městyse Jince
Vodovod a kanalizace
Rada vzala na vědomí:
• informaci o jednání k napojení objektu sídla Správy CHKO Brdy na veřej-

nou kanalizaci a možném řešení napojení přes pozemek p. č. 752 k. ú. Jince;
• informaci o řešení podmínek pro prodloužení vodovodu do okrajové části

Ohrazenice.
Rada schválila:
• uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene s vlastníkem objektu č. p. 1

v Jincích – vedení kanalizace od č. p. 28 přes jeho pozemek do ulice
Pod Váhou;

• předložit zastupitelstvu návrh ceny vodného a stočného pro rok 2018 -
navýšení o stejnou částku jako v loňském roce.

Rada pověřila ředitelku SMJ, k projednání plošné deratizace v sídlišti Zbo-
rovská - následně byla informována o provedení deratizace a schválila ře-
šení úhrady za provedené práce rozdělením mezi jednotlivá společenství
vlastníků jednotek.

Odpadové hospodářství a kompostárna
Rada pověřila paní Tichou zjistit podmínky svozových firem pro odvoz tří-
děného odpadu.
Schválila:
• spolupráci s firmou ZERA - konzultace ohledně kompostárny a její certi-

fikace;
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• využít nabídku firmy BIGGEST CONSTRUCT s.r.o. na rozdrcení staveb-
ního odpadu;

• uzavření dodatku ke smlouvě s AMT o odběru a likvidaci tříděných
odpadů (úprava cenových podmínek);

• uzavření dodatku ke smlouvě s firmou ELEKTROVIN o odběru vytřídě-
ných elektrospotřebičů (rozšíření sortimentu).

Rada vzala na vědomí:
• průběžné hodnocení městyse Jince v soutěži ve třídění odpadů „My třídí-

me nejlépe“;
• nabídku na zapojení do připravovaného projektu obcí k třídění odpadu

s tím, že tuto nabídku městys nevyužije.

Kulturní středisko, kulturní komise, kulturní akce
Místní knihovna
Rada ocenila umístění Ing. Belanské mezi pěti nejlepšími knihovníky
z neprofesionálních knihoven Středočeského kraje, kteří získali ocenění
Středočeský Kramerius 2017.
Schválila prodej knih o Brdech v knihovně SCJS za doporučenou cenu jed-
noho výtisku 185 Kč.

Kulturní komise
Předseda kulturní komise pravidelně informovoval o přípravě kulturních
akcí a se zápisy ze schůzek kulturní komise.
Rada vzala na vědomí informace:
• zajištění akce „Zahájení adventu“ (včetně předpokládaných nákladů

na tuto akci);
• o akci Hubertský den a Výlet na Slonovec.
Schválila změnu termínu Jineckých slavností 2018 na 2. 6. 2018 a zajiště-
ní programu prostřednictvím Rádia BLANÍK.

Sbor dobrovolných hasičů
Rada pověřila starostu SDH J. Hakena k přípravě podkladů k digitalizaci
zdrojů požární vody v rámci aktualizace Nařízení Středočeského kraje
č. 3/2010 ze 4. 1. 2010.

Personální záležitosti:

Rada schválila:
• uzavřít smlouvy k zajiš�ování BOZP a PO pro městys a pro SMJ na zá-

kladě cenově nejvýhodnější nabídky se spol. POUR SERVIS s.r.o.;
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• odměny pro ředitele příspěvkových organizací – SMJ a MŠ a ZŠ;
• odměny pro členy kulturní komise v celkové výši 11 000 Kč;
• navýšení ceny stravenek pro zaměstnance městyse a SMJ na 80 Kč/ks;
Rada pověřila ředitelku SMJ k výběru pracovníka k zajiš�ování aktualizace
mapového portálu GObec o veřejné sítě (na vedlejší pracovní poměr);
Vzala na vědomí nové organizační uspořádání kanceláří ÚM.

Žádosti

Rada schválila:
• adresu sídla SHČMS – okrsek č. 7 na adrese Čsl. dělostřelců 172, 262 23

Jince;
• vystavení potvrzení o nevyužitelnosti pozemků v k. ú. Rejkovice (meze

a skalky) – pro potřebu jednání s FÚ.

Další záležitosti

Rada schválila:
• využití nabídky spolupráce s Městem Příbram při zajištění GDPR;
• dokument MAP ORP Příbram;
• vydání souhlasu pro dopravce K Servis Bohemia, s.r.o. s udělením licen-

ce na provozování vnitrostátní osobní linkové dopravy formou zvláštní
dopravy pro linku: 210892 Příbram – Žebrák (autobusové spojení Valeo).

Rada vzala na vědomí:
• dražební vyhlášku na byt v č. p. 337 Zborovská s tím, že městys se draž-

by nezúčastní;
• nabídku CTS Invest na prodej pozemku p. č. 902/5 – o koupi pozemku

jednat nebude;
• oznámení MUDr. Marcely Müllerové o ukončení praxe praktické lékařky

pro děti a dorost;
•  upozornění na zahájení projektu „100 let české státnosti ve Středočes-

kém kraji“;
• dopis zaslaný Krajským úřadem č. j. 133858/2017/KUSK ohledně „Návr-

hu společného postupu na autobusové dopravce v závazku veřejné služ-
by“, o postupu se rozhodne po získání dalších informací;

• pozvánku na setkání měst a obcí s firmou RUMPOLD-P, s.r.o.;
• informace o projektu zřízení destinační společnosti Brdy a Podbrdsko.

Zpracovala: Věra Kadeřábková
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Výpis usnesení Zastupitelstva městyse Jince
ze dne 13. prosince 2017

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo městyse Jince určuje návrhovou komisi
ve složení: p. Vladimír Valta, p. František Gajanec.

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo městyse Jince určuje ověřovateli zápisu
p. Lenku Kozákovou, Ing. Jána Vavreka.

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje program jednání
zastupitelstva – rozsah dle informace o konání zastupitelstva, zveřejněné
v souladu s ustanovením § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. s doplněním
programu v bodu 5) o:
• záměr prodeje pozemku parc. č. 1307/3 k. ú. Jince;
• záměr prodeje částí pozemku 706/1 zasahujících do půdorysu staveb

projektovaných na pozemcích 706/40 a 706/39 – dle upraveného projektu
48 b. j. Zborovská;

• odkup pozemků u Kněžského rybníka;
• otázka výběrového řízení na ředitele ZŠ a MŠ.

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje zprávu o činnosti
rady městyse za období od 20. 9. 2017 do 13. 12. 2017.

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
o čerpání rozpočtu k 30. 11. 2017.

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje rozpočtové opatření
č. 6 k rozpočtu městyse 2017 – dle přílohy zápisu.

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje předběžné rozpočto-
vé opatření k rozpočtu městyse za rok 2017 pro operace, které vzniknou
od data 13. 12. 2017 do 31. 12. 2017 bez určení konkrétní výše v Kč pro
tyto rozpočtové změny:
• Překročené příjmy (daňové, běžné i kapitálové) použít k navýšení běž-

ných i kapitálových výdajů; přesná částka přesunu finančních prostřed-
ků bude určena dle skutečného plnění příjmů.

• Nepoužité překročené příjmy dále neupravovat - ponechat tak, jak byly
naplněny (částky v rozpočtu v příjmové části byly schváleny jako mini-
mální).

• Rozpis úpravy rozpočtu na jednotlivé položky a paragrafy bude schválen
radou městyse.
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• Příspěvky příspěvkovým organizacím městyse budou upraveny dle jimi
skutečně vykázaných výdajů. V případě ponížení příspěvku z uvedených
důvodů bude rozdíl převeden na položky v rámci daného paragrafu. Pří-
spěvkové organizaci bude zasláno vyrozumění se zdůvodněním ponížení
příspěvku.

• Provedené rozpočtové změny v uvedených případech budou předloženy
v konkrétních částkách ke schválení zastupitelstvu na prvním zasedání
roku 2018.

• V případě obdržení finančních prostředků z dotačních titulů provést za-
účtování dle atributu „nástroj“ „zdroj“ „účelový znak“ v souladu s po-
skytnutou dotací.

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje střednědobý výhled
rozpočtu městyse na roky 2019 a 2020 – dle přílohy zápisu.
Usnesení č. 9: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje rozpočet městyse pro
rok 2018 jako přebytkový:
• celkové příjmy ve výši 36.322.200 Kč a celkové výdaje ve výši 35.620.200 Kč

(dle přílohy zápisu – zveřejněný návrh rozpočtu s úpravami přijatými
zastupitelstvem v rámci projednání rozpočtu – úprava příl. č. 2 rozpisu
vybraných závazných ukazatelů - finanční vztahy k ostatním subjektům
– doplnění částky 20 tisíc pro Nicolase Pietrulu  na § 3419, pol. 5492
a současné ponížení pol. 6171 § 5492 o tutéž částku. Saldo příjmů a vý-
dajů ve výši 702 tisíc Kč představuje splátku úvěru na financování kou-
pě č. p. 28 (pol. 8124);

• závazné ukazatele jsou definovány v příloze č. 1 a příloze č. 2 schválené-
ho rozpočtu pro rok 2018 (dle přílohy zápisu);
– včetně využití ustanovení § 102 odst. 2 písm. a) z. č. 128/2000 Sb.
– pověření rady městyse k provádění úprav rozpočtu v rozsahu do

200 tisíc Kč pro jednotlivá rozpočtová opatření;
– pověření rady městyse k provedení úpravy rozpočtu - navýšení § 2212

pol. 5171 v rozsahu do 5 miliónů Kč zapojením zůstatku minulých let
pol. 8115 (v případě neuskutečněného financování akce rekonstrukce
komunikací Zborovská a Sadová v r. 2017);

– pověření rady městyse k provedení úpravy rozpočtu - navýšení § 3639
pol. 6122 v rozsahu do 500 tisíc Kč zapojením zůstatku minulých let
pol. 8115 (v případě neuskutečněného financování nákupu multifunkč-
ní techniky v r. 2017);

– pověření rady městyse k provedení úpravy rozpočtu - navýšení § 2310
pol. 6121 v rozsahu do 700 tisíc Kč zapojením zůstatku minulých let
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pol. 8115 (v případě neuskutečněného financování prováděcí dokumen-
tace k akci Optimalizace a doplnění systému zásobováni vodou a odka-
nalizování obce Jince a Rekonstrukce úpravny vody v r. 2017);

– pověření rady městyse k provedení úpravy rozpočtu - navýšení § 3639
pol. 6130 v rozsahu do 4 miliónů Kč zapojením zůstatku minulých let
pol. 8115 (v případě neuskutečněného financování nákupu pozemků
v lokalitě A10/2 v r. 2017).

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje použití prostředků
Fondu financování a obnovy vodohospodářského majetku městyse Jince
v částce 753.594,36 Kč dle přílohy zápisu.
Usnesení č. 11: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci sta-
rosty o stavu akcí zařazených do programu rozvoje městyse Jince.
Usnesení č. 12: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje podání žádostí
o dotace z  dotačních titulů Středočeského kraje:
a) z Fondu kultury a obnovy památek na rekonstrukci střechy na objektu

huti Barbora (o 500 tisíc Kč);
b) z Fondu sportu, volného času a primární prevence na vybudování hřiště

pro mládež (o 200 tisíc Kč na hrací prvky);
c) z  Fondu hejtmanky na akci k připomenutí výročí 100 let české státnosti

a 90 let zahájení činnosti armády v Jincích (o 80 tisíc Kč).
Usnesení č. 13: Zastupitelstvo městyse Jince souhlasí s podáním žádosti
p. o. SMJ o dotaci ze SFŽP na zakoupení elektromobilu.
Usnesení č. 14: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje vzájemný odkup
pozemků v k. ú. Jince se spol. STAVEKO, spol. s.r.o.:
• koupi pozemku parc. č. 705/4 (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře

2869 m2 za cenu 335.310 Kč bez DPH od spol. STAVEKO;
• prodej pozemku parc. č. 752 (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře

1695 m2 za cenu 211.920 Kč bez DPH spol. STAVEKO.
Obě ceny dle znaleckého posudku Ing. Žemlíka č. 2188-18/2017.
Usnesení č. 15: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje prodej části pozem-
ku parc. č. 303 k. ú. Rejkovice o výměře 448 m2 vlastníkovi sousedních
pozemků parc. č. 128 a 126 dle geometrického zaměření za cenu dle znalec-
kého posudku Ing. Žemlíka č. 2203-33/2017 - 28.615 Kč (63,873 Kč/m2).
Náklady spojené s prodejem ponese kupující.
Usnesení č. 16: Zastupitelstvo městyse Jince neschvaluje záměr prodeje
pozemku par. č. 169/5 k. ú Rejkovice (ostatní plocha, neplodná půda)
o výměře 139 m2.
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Usnesení č. 17: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje záměr prodeje
pozemku par. č. 1307/3 k. ú. Jince (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře
58 m2 vlastníkovi sousedního pozemku parc. č. 1312/3. Cena bude stanove-
na znaleckým posudkem.
Usnesení č. 18: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje záměr prodeje částí
pozemku 706/1 zasahujících do půdorysu staveb projektovaných na pozem-
cích 706/40 a 706/39 – dle upraveného projektu 48 b. j. Zborovská za cenu
dle znaleckého posudku – geometrické zaměření dle upraveného projektu
zpracování znaleckého posudku zajistí kupující. Tímto usnesením se ruší
odst. 3 usnesení 21 Zastupitelstva městyse Jince ze dne 21. 6. 2017.
Usnesení č. 19: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje odkup pozemků
od Státního podniku Zemědělské techniky v likvidaci:
– pozemky v k. ú. Jince:

parc. č. 435/3 (trvalý travní porost) o výměře 7 m2;
parc. č. 444/6 (ostatní komunikace, ostatní plocha) o výměře 64 m2;
parc. č. 904/33 (dráha, ostatní plocha) o výměře 22 m2;
parc. č. 904/34 (dráha, ostatní plocha) o výměře 2 m2;
parc. č. 917/37 (koryto vodního toku přirozené nebo upravené, vodní plo-
cha) o výměře 1.600 m2;
parc. č.927/6 (trvalý travní porost) o výměře 90 m2;
parc. č.927/7(trvalý travní porost) o výměře 5 m2;
parc. č. 929/4 (orná půda) o výměře 30 m2;
parc. č. 931/4 (neplodná půda, ostatní plocha) o výměře 13 m2;
parc. č. 955/11 (koryto vodního toku přirozené nebo upravené, vodní plo-
cha) o výměře 849 m2;
parc. č. 993/3 (neplodná půda, ostatní plocha) o výměře 6 m2;
parc. č. 996/5 (koryto vodního toku přirozené nebo upravené, vodní plo-
cha) o výměře 350 m2;
parc. č. 1035 (koryto vodního toku přirozené nebo upravené, vodní plo-
cha) o výměře 84 m2;
parc. č. 1040/2 (rybník, vodní plocha) o výměře 76 m2;
parc. č. 1040/3 (rybník, vodní plocha) o výměře 308 m2;
parc. č. 1040/4 (rybník, vodní plocha) o výměře 7 m2;
parc. č. 1040/5 (rybník, vodní plocha) o výměře 4 m2;
parc. č. 1049/5 (manipulační plocha, ostatní plocha) o výměře 10 m2;

– pozemek v k. ú. Běřín parc. č. 245 (neplodná půda, ostatní plocha) o vý-
měře 92 m2

za celkovou kupní cenu 85.780 Kč stanovenou na základě znaleckého po-
sudku Ing. Žemlíka č. 2201-31/2017.
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Usnesení č. 20: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje odkup pozemků
v okolí Kněžského rybníka:

parc. č. 444/1 (ostatní plocha, ostatní komunikace) o výměře 119 m2;
parc. č. 444/2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) o výměře 92 m2;
parc. č. 444/3 (ostatní plocha, ostatní komunikace) o výměře 423 m2

od Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových za cenu
do 30.000 Kč.
Usnesení č. 21: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje navýšení měsíčních
odměn neuvolněných zastupitelů do konce volebního období o 10 % oproti
stávající výši (místostarosta 18.654, členové rady 1.805, předseda výboru,
komise 1.586, člen komise 1.294) s navýšením odměny pro oddávající čle-
ny zastupitelstva o 500,- Kč měsíčně.
Usnesení č. 22: Zastupitelstvo městyse Jince ruší organizační složku Kul-
turní středisko Jince, knihovnice bude zařazena jako zaměstnanec úřadu.
Usnesení č. 23: Zastupitelstvo městyse Jince stanoví cenu
vodného a stočného pro rok 2018 ve výši:

vodné 45,70 Kč/m3 bez DPH, tj. 52,56 Kč/m3 vč. DPH
stočné 40,00 Kč/m3 bez DPH, tj. 46,00 Kč/m3 vč. DPH.

Usnesení č. 24: Zastupitelstvo městyse Jince stanoví cenu svozu směsného
komunálního odpadu pro rok 2018:
Cena jednotlivých svozů SKO vychází z výpočtu ceny za 1 litr objemu
odpadové nádoby, která činí 0,35 Kč/litr. Ceník jednotlivých svozů je přílo-
hou zápisu, ceny jsou pro spotřebitele konečné.
Usnesení č. 25: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje vyhlášení výběro-
vého řízení na ředitele ZŠ a MŠ Jince.
Usnesení č. 26: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
starosty o výdeji parkovacích karet Zborovská.
Usnesení č. 27: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
starosty o stavu odkupu podílů na výměníku Zborovská.
Usnesení č. 28: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
starosty o aktuálním stavu nezaměstnanosti v Jineckém regionu.
Usnesení č. 29: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje záměr odkupu části
pozemku v k. ú. Rejkovice, parc. č. 123 zasahující pod místní komunikaci
– výměra bude upřesněna geometrickým zaměřením, cena bude stanovena
znaleckým posudkem.

Zpracovala: Věra Kadeřábková
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Schválený rozpočet pro rok 2018
Organizace: Městys Jince, IČO 00242381

číslo Schválený Upravený Návrh
řádku Ukazatel rozpočet rozpočet rozpočtu

běžného roku  běžného roku

1 Příjmy celkem 37 029 047 42 938 279 36 322 200
2 Výdaje celkem 44 709 116 53 644 410 35 620 200
3 z toho běžné výdaje 27 999 116 31 919 097 25 196 000
4 kapitálové výdaje 16 710 000 21 725 312 10 424 200
5 Financování celkem 7 680 069 10 706 131 -702 000

Tabulka č. 1 - Závazné ukazatele

Schválený Upravený
Řádek Závazný ukazatel rozpočet rozpočet Návrh Par. Pol.

běžného běžného rozpočtu
roku roku

P Příjmy celkem 37 029 047 42 938 279 36 322 200

P.1. Daňové příjmy (tř. 1) 24 596 000 28 801 136 27 195 000

P.2. Nedaňové příjmy (tř. 2) 6 165 000 6 300 429 6 832 200

P.2.1. Přij. spl. půjček
od zříz. PO (tř. 2) 294 000 294 000 94 000

P.3. Kapitálové příjmy (tř. 3) 2 374 047 2 922 985 1 000

P.4. Dotace (tř. 4) 3 600 000 4 619 728 2 200 000

Financování 7 680 069 10 706 131 -702 000

zůstatek z minulých let 8 480 069 8 480 069 0 8115

dl. přijaté půjč. prostř. 0 3 575 000 0 8123

splátka úvěru -800 000 -1 348 938 -702 000 8124

V Výdaje 44 709 116 53 644 410 35 620 200

V.1. Běžné výdaje (tř. 5) 27 999 116 31 919 097 25 196 000

V.2. Kapitálové výdaje (tř. 6) 16 710 000 21 725 312 10 424 200

Finanční vztahy k zřízeným příspěv kovým organizacím

V.1.1. Neinvestiční příspěvky 5 890 000 5 890 000 6 085 000

V.2.1. Investiční příspěvky 250 000 250 000 0



21

Finanční vztahy
ke třetím osobám

Dotace a fiananční dary
ostatním subjektům

V.1.2. Neinvestiční příspěvky
a dary 717 000 717 000 717 000

3314
V.1.3. Mzdové náklady 2 330 000 2 316 696 2 570 000 3392

6171 5011

Tabulka č. 2 - rozpis vybraných závazných ukazatelů

Řádek Závazný ukazatel Schválený Upravený
rozpočet rozpočet Návrh Par. Pol.
běžného běžného rozpočtu

roku roku

V.1.1. Finanční vztahy k příspěvkovým organizacím - neinvestiční příspěvky
na provoz

ZŠ a MŠ Jince 2 800 000 2 800 000 2 700 000 3113 5331

PO Služby Městyse Jince 3 000 000 3 000 000 3 325 000 3639 5331

PO Služby Městyse Jince 70 000 70 000 60 000 3722 5331

PO Služby Městyse Jince 20 000 20 000 0 3612 5331

V.2.1. Finanční vztahy k příspěvkovým organizacím - investiční příspěvek

PO Správa bytů Jince 250 000 250 000 0 3612 6351

V.1.2. Finanční vztahy k ostatním subjektům - neinvestiční příspěvky
občanským sdružením, ostatním organizacím a finanční dary
fyzickým osobám

MAS Brdy z. ú.
IČ: 02760932 1 500 1 500 1 500 6171 5229

Dary obyvatelstvu
- členové komisí ÚM Jince 32 500 32 500 32 500 6112 5492

Dary obyvatelstvu 58 500 58 500 34 000 6171 5492

Váchalová - tance 7 500 7 500 7 500 3419 5492

Havlíček - tance 7 500 7 500 7 500 3419 5492

Janka - box 5 000 5 000 10 000 3419 5492

Pietrula - cyklista 0 0 20 000 3419 5492

Český rybářský svaz
MO Jince, IČ 42727561 15 000 15 000 15 000 3429 5222

Pionýrská skupina Jince,
IČ 68420072 49 000 49 000 49 000 3429 5222
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Jinečáček, z. s.
IČ: 22728384 60 000 60 000 58 000 3429 5222

Český svaz chovatelů Jince,
IČ 70939241 25 000 25 000 25 000 3429 5222

Český svaz zahrádkářů
Jince, IČ: 70915385 25 000 25 000 25 000 3429 5222

Sbor dobrovolných hasičů
Jince, IČ: 66325102 50 000 50 000 50 000 3429 5222

Tělocvič. jednota SOKOL
Jince, IČ: 00662712 130 000 130 000 130 000 3419 5222

SK Jince 1921 oddíl kopané,
IČ: 42730996 130 000 130 000 140 000 3419 5222

Tělovýchovná jednota Jince,
IČ: 61101524 60 000 60 000 60 000 3419 5222

Klub vojáků v záloze Jince,
IČ: 63554763 2 000 2 000 2 000 3419 5222

Zdeňka Zeisková
IČ: 45093865 8 500 8 500 0 3392 5212

Domov na výsluní,
Hořovice, IČ: 70539456 50 000 50 000 50 000 4357 5339

celkem 717 000 717 000 717 000

Schváleno usnesením Zastupitelstva městyse Jince č. 9, konaného dne
13. 12. 2017.

Krátce z obce
Od 1. prosince 2017 platí na sídlišti Zborovská v Jincích
NOVÝ PARKOVACÍ SYSTÉM
Zásady pro vydávání parkovacích karet opravňujících k vjezdu a parková-
ní vozidel na sídlišti Zborovská a seznam platných parkovacích karet jsou
zveřejněny na www.jince.cz.

Návštěva ze Středočeského kraje
V rámci ukončení projektu rekonstrukce kanalizace v ul. Sadová
a Pod Váhou a předání staveb do užívání navštívila Jince Ing. Michaela
Vojtová, předsedkyně Výboru pro životní prostředí a zemědělství Středočes-
kého kraje. Doprovod při prohlídce městyse jí dělal starosta městyse Jince
RSDr. Josef Hála, zástupce f. Invessales Vasilij Lakatyš a ředitelka
SMJ Bc. Miroslava Tichá.
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Návštěva ze Středočeského kraje

Děti přišly zazpívat
na jineckou
„radnici“
Před Vánocemi přišly na Úřad
městyse Jince děti z mateřské
školy se svými učitelkami, aby
zaměstnancům zazpívaly kole-
dy a popřály hezké svátky
a š�astný nový rok. Všechny
to moc potěšilo. Panu starosto-
vi děti předaly vlastnoručně
vyrobené přáníčko a ten jim
za jejich krásné vystoupení dal
sladkou odměnu.
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Prezidentské volby 2018
První kolo prezidentských voleb se uskuteční 12. a 13. ledna 2018. Po-
kud ani jeden z kandidátů nezíská nadpoloviční počet hlasů, uskuteční se
za další dva týdny 26. a 27. ledna druhé kolo volby.

I v těchto volbách lze volit mimo své trvalé bydliště na voličský průkaz.
Žádost o něj je nutné podat poštou do 5. ledna a osobně do 10. ledna 2018.
http://www.info.cz/prezidentske-volby-2018

Volební místnosti jsou otevřené
v pátek 12. 1. od 14.00 – 22.00 hodin
v sobotu 13. 1. od 8.00 – 14.00 hodin.

Volební okrsky:
č. 1. Jince – volební místnost v budově Základní školy Jince
č. 2. Jince – volební místnost v budově Základní školy Jince
č. 3. Rejkovice – volební místnost v Rejkovicích č. p. 7
č. 4. Běřín – volební místnost v Běříně č. p. 22

Městys Jince
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Program
„Výměna zdrojů tepla na pevná paliva
v rodinných domech ve Středočeském kraji
2017 – 2019“
Dne 31. 8. 2017 byl vyhlášen Program „Výměna zdrojů tepla na pevná paliva
v rodinných domech ve Středočeském kraji 2017-2019" (dále jen „Program").
Jedná se o „2. výzvu na kotlíkové dotace". Předpokládaný celkový objem
peněžních prostředků tohoto Programu činí 502 233 009,72 Kč.

Lhůta pro podávání žádostí o dotace byla zahájena dne 4. 10.
2017 od 8.00 hod. a bude ukončena dne 29. 6. 2018 ve 14.00 hod.
V případě vyčerpání peněžních prostředků určených na Program bude pří-
jem žádostí pozastaven.

Žádosti o dotaci jsou podávány elektronickou formou.
Elektronickou žádost vyplníte v prostředí webového prohlížeče. Pro otevření
žádosti použijte odkaz na webové stránce:
https://kotliky.kr-stredocesky.cz/fas/formservice/filler.open?name=DOT.fo.
Postup pro vyplnění elektronické žádosti naleznete v Dokumentech ke sta-
žení – 2. výzva.

Všechny informace k poskytnutí dotace získáte na webové
stránce Středočeského kraje
https: / /www.kr-st redocesky.cz/web/odbor-r izeni -dotacnich-
projektu/ kotlikove-dotace
kde najdete dokumenty ke stažení.

Městys Jince doporučuje svým občanům pořízení tepelného čerpadla
s ohledem na ekologické řešení, i na to, že na tepelná čerpadla je nej-
vyšší dotace (až 127 500 Kč).
Na úřadu Městyse Jince jsme připraveni Vám poskytnout bližší
informace i pomoc při podání elektronické žádosti. Využijte možná
poslední možnost poskytnutí dotace na výměnu starého kotle na pevná
paliva s ručním přikládáním.
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Služby městyse Jince leden 2018

SBĚRNÝ DVŮR a KOMPOSTÁRNA
jsou zřízeny pro fyzické osoby – občany

s trvalým bydlištěm v Jincích, Rejkovicích a Běříně.

K prokázání trvalého bydliště je nutný občanský průkaz.

OTEVÍRACÍ HODINY sběrného dvora a kompostárny:
středa  13.00 – 16.00 hod.      sobota   8.00 – 15.00 hod.

Uložení  odpadů je zdarma.

Zastupitelstvo městyse Jince na svém zasedání dne 13. 12.
2017 stanovilo cenu vodného a stočného pro rok 2018 ve výši:
vodné 45,70 Kč/m3 bez DPH, tj. 52,56 Kč/m3 vč. DPH
stočné 40,00 Kč/m3 bez DPH, tj. 46,00 Kč/m3 vč. DPH

Ceny za svoz směsného komunálního odpadu
na rok 2018 vč. DPH

Nádoba Nádoba Kontejner
120 l 240 l 1.100 l 660 l
Svoz Kč Svoz Kč Svoz Kč Svoz Kč
1 x 7 2.184 1 x 7 4.368 1 x 7 20.020 1 x 7 12.012
Kombi 1.806 Kombi 3.612 1 x 14 10.010
1 x 14 1.092 1 x 14 2.184
1 x 30    504 1 x 30 1.008
1 x 30 Léto 210 Jednoráz.    84
1 x 14 Léto    420
1 x 14 Zima   672
1 x 7 Zima 1.344
Jednoráz. svoz    42
Pytel 42
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ÚHRADU ZA SVOZ směsného komunálního odpadu
(známky na vyvážení popelnic)
mohou občané zaplatit v účtárně Úřadu městyse Jince
denně od 22. - 31. ledna 2018
v době:
pondělí a středa od 7.30 do 17.00 hod.
úterý a čtvrtek od 7.30 do 15.00 hod.
pátek od 7.30 do 14.00 hod.
Úhrady se vybírají za celý kalendářní rok.

Termíny svozů SKO v r. 2018 – svozový den ČTVRTEK
Týden

1. Leden 4. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
2. 11. 1. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
3. 18. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
4. 25. 1. 1 x 7 KOMBI
5. Únor 1. 2. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
6. 8. 2. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
7. 15. 2. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
8. 22. 2. 1 x 7 KOMBI
9. Březen 1. 3. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
10. 8. 3. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
11. 15. 3. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
12. 22. 3. 1 x 7 KOMBI
13. 29. 3. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
14. Duben 5. 4. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
15. 12. 4. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
16. 19. 4. 1 x 7 KOMBI
17. 26. 4. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
18. Květen 3. 5. 1 x 7 1 x 30
19. 10. 5. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
20. 17. 5. 1 x 7
21. 24. 5. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
22. 31. 5. 1 x 7 1 x 30
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23. Červen 7. 6. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
24. 14. 6. 1 x 7
25. 21. 6. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
26. 28. 6. 1 x 7 1 x 30
27. Červenec 5. 7. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
28. 12. 7. 1 x 7
29. 19. 7. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
30. 26. 7. 1 x 7 1 x 30
31. Srpen 2. 8. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
32. 9. 8. 1 x 7
33. 16. 8. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
34. 23. 8. 1 x 7 1 x 30
35. 30. 8. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
36. Září 6. 9. 1 x 7
37. 13. 9. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
38. 20. 9. 1 x 7 1 x 30
39. 27. 9. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
40. Říjen 4. 10. 1 x 7 KOMBI
41. 11. 10. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
42. 18. 10. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
43. 25. 10. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
44. Listopad 1. 11. 1 x 7 KOMBI
45. 8. 11. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
46. 15. 11. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
47. 22. 11. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
48. 29. 11. 1 x 7 KOMBI
49. Prosinec 6. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
50. 13. 12. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
51. 20. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
52. 27. 12. 1 x 7 KOMBI

Bc. Miroslava Tichá
ředitelka SMJ

Služby městyse Jince
a sběrný dvůr
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Informace z redakce leden 2018

Novoroční pozdrav
Všem čtenářům Jineckého zpravodaje, i všem jineckým občanům

co nejsrdečněji přejeme v novém roce hodně pevného zdraví, štěstí,

lásky, pohody a životních i pracovních úspěchů.

Manželé Ludmila a Jiří Zenkovi

z Kralovic

Poděkování

Děkuji touto cestou „děvčatům“ z matriky Úřadu městyse Jince,
paní Věře Kadeřábkové a paní Lucii Havrlíkové za ochotu a vstřícnost
při řešení mé důležité osobní záležitosti.

Pitlová Dagmar

Malé ohlédnutí
Minulý měsíc, v krásném čase předvánočním, proběhla v Jincích celá řada
akcí s vánoční tematikou.
Jednou z nejhezčích bylo vystoupení Pěveckého kroužku ZŠ Jince
pod vedením PaedDr. Jitky Šmejkalové.
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Program tvořilo několik tematických celků – písničky pro radost, vánoční
písně, pásmo koled a závěr s překvapením. Všichni účinkující předvedli své
výkony s chutí, obrovským nasazením a zanícením. Sváteční náladu pře-
nesli i na nás přítomné – byla radost jim naslouchat!
Vystoupení místních školáčků obohatila pak svým krásným vánočním
zpíváním skupinka děvčat, která před lety tento pěvecký kroužek navště-
vovala. Přestože jsou některé z nich již vdané a mají své rodiny, stále
se ke své paní učitelce vracejí a vždy si spolu s ostatními znovu rády
zazpívají.
Zpestřením pozdního adventního odpoledne bylo velice pěkné pásmo
koled, při němž děti vystupovaly v dobovém oblečení. Své „divadelní úlo-
hy“ zvládaly bez problémů, bravurně, docela jako profesionální herci.
Na nás „pamětníky“ při tom „dýchlo“ půvabné Ladovské období, kdy bylo
v zimě sněhu po pás a mrzlo „až praštělo“! Čas našeho š�astného dětství!
Jak je to dávno…
A poté čekalo všechny překvapení. V pěkných dobových kostýmech k nám
totiž zavítal sám dobrý král země české Václav se svým pážetem
a družinou. Jejich kratičká hraná scénka, posléze zazpívaná, byla velice
působivá a moc se líbila.
Závěrem koncertu zazněla píseň „Díky svátkům“, která vánoční atmo-
sféru jen umocnila a svým hlubokým obsahem všechny dojala.
Odcházeli jsme plni krásných zážitků, které nás v tom předvánočním sho-
nu na chvíli zastavily a potěšily. Moc děkujeme a než se rok s rokem sejde,
budeme se těšit na další! M. Vychodilová
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Za zhlédnutí určitě stála i pěkná výstavka prací či výrobků, které s dětmi
vytvořily paní učitelky Anina Nováčková a v družině Alenka Dujčáková.
Ocenili jsme úžasnou nápaditost a šikovnost, s jakou pracují – je obdivu-
hodné, co všechno s dětmi dokážou!

Adventní koncert Domova Laguna Psáry
Již téměř dvacet let trvají kontakty kulturního střediska městyse Jince
s Domovem Laguna Psáry, který pečuje o postižené spoluobčany. Z naší
strany je organizovala především Irena Ungrová. Ta dnes už nepůsobí
na kultuře, ale jako pracovnice městyse zabezpečuje kontakty nadále. Jed-
nou z forem této spolupráce jsou každoroční vánoční koncerty v kostele
sv. Mikuláše v Jincích. Ten poslední se uskutečnil ve čtvrtek 7. prosince.
Tak jako vždy návštěvníky podpořila řada jineckých spoluobčanů, nejen
účastí na koncertu, ale mnozí přinesli pro hosty z Laguny i dárky. Již před
lety se vytvořila přátelství, která trvají dodnes.
Letošní setkání v kostele zahájila Irena Ungrová a představila starostu
městyse Jince RSDr. Josefa Hálu. Nejvyšší představitel obce přivítal pří-
tomné a popřál jim příjemný kulturní zážitek i pohodu v předvánočním
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čase. A pak už
patřila scéna čle-
nům pěveckého
kroužku Domova
Laguna Psáry,
vedenému paní
učitelkou Vendu-
lou Štanclovou.
Přes všechny své
handicapy při-
pravili pěkné pás-
mo svátečních
melodií, bez nichž
už bychom si asi
dnes už nedovedli předvánoční Jince představit. Úsilí, které museli vyna-
ložit, aby mohli předstoupit před náročné jinecké diváky všeho věku,
budiž příkladem i nám ostatním.
V podvečer odjeli hosté na další část svého „turné“, a to na Ohrazenici
do restaurace „U Pstruha“, kde je čekalo druhé vystoupení. I zde se zpě-
váci setkali se vřelým přijetím a moc se jim zde líbilo.

Miroslav Maršálek

Za vstřícnost a podporu děkujeme Městysi
Jince, jineckému panu faráři Hrabovi
a panu Polákovi, děvčatům „od Pstruha“ –
Michaele Herejtové, Renatě Vainerové,
Kristýně Vainerové, Lence Andělové a di-
vákům, kteří na oba koncerty přišli.

Všem přeji do nového roku hlavně pevné
zdraví a štěstí. Budeme se těšit na příští
setkání.

Ung.

Fotoalbum: http://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Adventni_koncert_2017/
http://mim-jince.rajce.idnes.cz/
Z_koncertu_krouzku_Laguny_Psary_v_Jincich/
http://mim-jince.rajce.idnes.cz/
Z_koncertu_krouzku_domava_Laguna_Psary_na_Ohrazenici_2017/
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Naši drazí přátelé, jinečtí občané,

již dlouhou řádku let máme tu čest vás potěšit v předvánoční době
adventním koncertem.
Za tato setkání vděčíme neúnavné a obětavé práci paní Ireny Ungrové,
která již mnoho let klientům našeho Domova chystá nezapomenutelné
zážitky.
Je nám velkou ctí, že můžeme pro všechny věrné posluchače z Jinec
zazpívat pásmo koled. Všichni zpěváci a muzikanti dávají do tohoto
vystoupení i kousek svého srdce, nebo� zpívají pro přátele. Věříme,
že energie, kterou do svých výkonů vkládají, se přenáší na vás, naše
stálé posluchače.
Děkujeme též za velmi vřelé přijetí v malebné vesničce Ohrazenice, kde
děti zazpívaly poprvé. Velice se nám zde líbilo a těšíme se na další
setkání s úžasnou paní hostinskou Míšou a milým a ochotným perso-
nálem, který nám připravil vskutku královskou hostinu.
Dovolte nám poděkovat za tyto kouzelné chvíle a popřát vám všem pevné
zdraví, štěstí a spokojenost po celý rok 2018.
Věříme, že se opět v příštím roce s vámi setkáme a budeme tak v naší
tradici pokračovat. Se srdečným pozdravem

Jakub Adámek, ředitel Domova Laguna Psáry
Vendula Štanclová, učitelka a vaši přátelé z Laguny

Dítě je zviditelněná láska

V dnešní době je důležité chodit s otevřeným srdcem, chodit s otevřenou
hlavou a očima.
Od včerejšího dne, kdy skončila sbírka pro Klokán-
ka, bych vám všem, co se na sbírce podíleli, chtěla
z celého srdce poděkovat. Je až neskutečné, kolik
úžasných lidí se objevilo a přispělo, je ohromující,
jaké pocity a jaký pohled mi to zase otevřelo.
Od včerejšího kouzelného večera mám v sobě směs
pocitů, emocí a nevím, který z nich má větší pře-
vahu.
Jestli neskutečná vděčnost k vám, jestli neuvěřitel-
ný pocit štěstí, smutku, lítosti, či prostě toho, že
tohle je ten smysl, tohle je ten motor mého života.
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Když držíte v náruči malého chlapečka, kterému září oči, holčička, která
k vám přiběhne a s takovou láskou a vděčností vás obejme, kdy další vás
tahá za ruku a ukazuje, jak velkou radost má z pastelek, nebo další děti,
když se smějí a pokřikují na vás, a� si jdete taky hrát. Ten smích, ta ra-
dost, v dnešní době taková skromnost, to tak neuvěřitelně hřeje u srdce.
V tu chvíli jsem myslela na lidi, kteří se ke mně neobrátili zády a šli
do té sbírky se mnou, protože pocity, které létaly vzduchem, byly neuvěři-
telně kouzelné.
Je druhý den a přijde mi, že emoce se ještě zvětšily. V noci jsem si promí-
tala všechny smutné příběhy, které děti přivedly až do Fondu ohrožených
dětí - Klokánku a mám stísněný pocit v sobě, se kterým se pořád peru. Ale
vím, že to, co jsem zorganizovala, a též díky úžasným lidem, se toto mohlo
uskutečnit, mi nikdo nikdy nevezme. Zase mě to posunulo myšlenkami
rozhodně dál, protože v dnešní době, kdy bezvýznamné věci dostávají
až velký význam, je to zase úplně jiné. Miluji děti a to bylo mým hlavním
smyslem. Můj sen stal skutečností, a to udělat radost a vidět ty rozzářené
oči a trošku pomoci. Na druhou stranu, i když tyto děti neprošly vůbec
lehkou životní cestou, a to jsou teprve na jejím začátku, statečně si jdou
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životem, jsem š�astná za existenci FOD Klokánku. Je tam neuvěřitelná
rodinná atmosféra, o kterou se starají milující tety a personál, který by si
zasloužil daleko více! Seděla jsem mezi dětmi, poslouchala příběhy, pozoro-
vala pocity tet a pocity dětí. Byla jsem nesmírně dojatá a cítila jsem neko-
nečnou lásku. Všem bych to přála zažít.
Samozřejmě jsou i spousty jiných životních příběhů, které se odehrávají
i v naší blízkosti a my o nich třeba ani nevíme, proto je potřeba mít srdce
a oči otevřené.
„Nejvíc potřebuje člověk ke svému štěstí jiného člověka.“

(Paul Henry Dietrich Holbach)

Lucie Kenardžievová

Bu�te „V OBRAZE“
www.jince.cz

Chcete být informování o aktualitách z našeho webu? Chcete mít k dispo-
zici důležité informace z městyse ve vašem chytrém telefonu? Právě pro vás
je určena naše nová mobilní aplikace V OBRAZE.
Aplikace vám přináší přehled aktualit z webu naší obce, upozorní vás
na nově vložené zprávy, dozvíte se včas o pořádaných akcích, můžete si
prohlédnout fotografie nebo dokumenty vyvěšené na úřední desce.
Co lze sledovat?
• kulturní a sportovní akce
• fotogalerie
• aktuality
• úřední desku
Co je potřeba k jejímu stažení?
• mít chytrý telefon s operačním systémem Android či iOS
• přístup na internet
• místo v úložišti telefonu cca 13 MB

Jak na to? Informace najdete na
http://www.jince.cz/mobilni-aplikace/

Společenské centrum JS a Jinecký zpravodaj
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Informace o předplatném Jineckého zpravodaje

„Přespolním“ odběratelům zpravodaje, kterým je doručován prostřednic-
tvím pošty, bude do příštího čísla JZ vložena složenka na předplatné
(celkem 320 Kč, z toho je 55 Kč roční předplatné a 24 Kč poštovné
za každý měsíc).

Čtenáři, kteří si JZ předpláceli a odebírali v minulých letech v kulturním
středisku, zaplatí částku 55 Kč v hotovosti v účtárně Úřadu městyse Jince.

Od 1. ledna 2018 ordinuje ve zdravotním středisku Jince

dětská lékařka MUDr. Daniela Štorchová.

Ordinační hodiny
Den Ordinace Jince Ordinace Hostomice
Pondělí 13.00 – 18.00 08.00 – 12.00
Úterý 13.00 – 15.00 08.00 – 12.00
Středa 08.00 – 12.00 ---
Čtvrtek --- 13.00 – 18.00
Pátek 12.00 – 14.00 15.00 – 17.00

Pacienti mohou samozřejmě navštěvovat obě ordinační místa.
Ordinační hodiny se mohou změnit dle zájmu pacientů.

Další informace: tel. 728 143 075.

JINECKÝ ZPRAVODAJ vydává Zastupitelstvo městyse Jince.
Registrační číslo: MK ČR E 11716

Tisk: Příbramská tiskárna s. r. o., Příbram | Distribuce: Městys Jince
Inzerce: celá strana A5 – 1 000 Kč, polovina strany A5 – 500 Kč

Inzerát nabízející pracovní příležitosti je zdarma.
Váš inzerát lze uhradit takto:

1. převodem na účet městyse Jince na základě vystavené faktury
2. v hotovosti v účtárně Úřadu městyse Jince

Redakce Jineckého zpravodaje:
Čsl. dělostřelců 172, 262 23 Jince – Irena Ungrová,

tel. 773 830 708 | e-mail: ksjince@seznam.cz
Uzávěrka příštího čísla: 17. ledna 2018
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Pověsti ze stříbrného kraje leden 2018

Po celý rok 2018 vám budeme vyprávět POVĚSTI ZE STŘÍBRNÉHO
KRAJE.
Napsal je Josef Biskup, ilustroval Vojtěch Cinybulk a v roce 1944 je vydal
A. Pelz Příbram.
A začneme pověstí o bytosti, která je s naším krajem neodmyslitelně spjatá.

O Fabiánovi
Mají-li Krkonoše svého Krakonoše a Šumava Di-
vokého jezdce, mají Brdy svého Fabiána. Byl to
myslivec, který za své zlé skutky byl zaklet v les-
ního ducha, aby napravoval, čím se v životě pro-
vinil. Jeho místo bylo na Babě, kde se dodnes
ukazuje Fabiánovo lůžko a odtud podnikal výlety
po celém široko dalekém okolí. Dobrým lidem
pomáhal, zlé trestal. Nejhůře se vedlo těm, kteří
se mu rouhali a houkali po něm. Lesník, který
tak učinil, uslyšel najednou z druhé strany lesa
řezání dříví. Když tam přiběhl, aby zloděje chytil při činu, uslyšel v těch
místech jen výsměšný chechot, a řezání se ozývalo z jiné strany. Tu již po-
chopil lesník, že jej trestá Fabián a vícekráte po něm nehoukal. Nejinak se
vedlo babce, která si ráda zaklínala. Sotva vyšlo klení přes její rty, již tu
byl Fabián a nic nedbal na prosby babky a posadil ji na pařez. Kdyby to
byl pěkně seříznutý pařez, bylo by hej, ale tohle vždy byl pařez, který tu
zůstal po vichřici, a to víte, jak vypadá. Je samé jehličky a na těch se špat-
ně sedí. Jinou babku posadil zase na pařez, na nějž dříve rozházel cvočky,
které se tu tehdy všude v kraji dělaly. Konec Fabiánův byl neslavný. Jed-
nou jeli krajem komedianti a měli s sebou opičky. Samozřejmě, že si kome-
diant uleví nejlépe zaklením. Sotvaže přijeli do lesa a zašli do hostince,
už tu byl Fabián. Proměnil se v opičku, aby se snáze dostal v blízkost ko-
mediantů. Ti však myslili, že jest to jedna z jejich opiček, chytili ji, přivá-
zali k druhým a táhli dále. Od těch dob se Fabián více v kraji kolem Hos-
tomic neobjevil. Plešivec, Baba i Klouček nehostí již ve svých houštinách
lesního muže, ale dodnes prý se jeho chechot lesem ozve. To tehdy, když by
někdo příliš v lese křičel, huboval aneb dělal škodu. Ale každý si to raději
rozmyslí a kráčí lesním tichem pozorně a tiše, aby hněv Fabiánův proti
sobě nepopuzoval. Dostal-li se Fabián ze svého vězení, to již pověst nevy-
práví. Ung.
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Společenské centrum Josefa Slavíka leden 2018

➢ Klub učitelů – důchodců zve všechny své bývalé kolegy a přátele
na pravidelnou schůzku ve Společenském centru J. Slavíka, která
se bude konat 10. ledna od 14.00 hodin. Další schůzka se uskuteč-
ní 7. února.

➢ Místní zájmová organizace Klub vojenských důchodců
(KVD) zve všechny své členy na pravidelnou schůzku ve Společenském
centru J. Slavíka, která se bude konat 11. ledna od 15.30 hodin.
Další schůzka se uskuteční 8. února.

Ve Společenském centru Josefa Slavíka k zakoupení
turistická mapa CHKO Brdy 1 : 25 000 (Březnice – Jince – Mýto – Příbram
– Rožmitál p. Tř. – Strašice. Cena 85 Kč.
turistické deníky a vizitky
Jindřichova skála, Pěchotní srub Jordán (+ razítko), Jince (+ razítko), Pleši-
vec, Valdek, Památná lípa, Naučná stezka Z Jinec na Olymp Brd (+ razítko),
Záskalská. Razítko „Josef Slavík“.

knihy
L. Zenková Koncert srdce svého I. 160 Kč

(Životní příběh houslisty Josefa Slavíka)
L. Kurka Hrady, zámky a tvrze na starých pohlednicích 460 Kč
T. Makaj Střední Brdy na starých fotografiích… 275 Kč - zlevněno
T. Makaj Pověsti středních Brd 279 Kč
A. Roháček Zelené Brdy (závěrečný díl brdské trilogie) 230 Kč
A. Roháček Zázraky přírody 270 Kč
Makaj - Šefl Pytlácké historky z Brd 175 Kč - novinka

CD Rožmitálská Venkovanka „V kraji pod Třemšínem“.
Mezi 14 písničkami je i skladba Rodné Jince. Cena 100 Kč/ks

DVD Chráněná krajinná oblast Brdy. Cena 250 Kč/ks

Letecké snímky Jinec a okolí:
fotografie vel. A3 bez lamina za 200 Kč/ks,
fotografie 40 x 30 cm zalaminovaná za 200 Kč/ks
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Knihovna Jince leden 2018

Nezapomeňte, knihovna je otevřena i v sobotu 6. ledna 2018
od 9.00 do 12.00 hodin.

Knížka pro prvňáčka
SKIP ČR vyhlásil desátý ročník projektu na pod-
poru čtenářské gramotnosti Už jsem čtenář –
Knížka pro prvňáčka.
Cílem projektu je rozvoj čtenářských návyků
žáků již od prvního ročníku školní docházky.
Ve školním roce 2017/2018 bude vydána kniha
spisovatelky Evelýny Koubové a ilustrá-
torky Radomíry Kielbergerové – Brácho-
va bota.
I my se budeme snažit o zapojení 1. třídy základní školy Jince do tohoto
projektu.

Dotace z Projektu Česká knihovna 2017
Opět se i naše knihovna, tak jako tomu bylo v letech 2011 – 2016, připo-
juje k projektu Ministerstva kultury ČR podporující nákup nekomerčních
titulů uměleckých děl české literatury, české ilustrované beletrie pro děti
a mládež, děl literární vědy, kritiky a věd příbuzných pro veřejné knihovny.
Z tohoto projektu jsme objednali dne 4. května 2017 29 titulů knih v cel-
kově částce 6.499,- Kč + 20 titulů knih v rezervě za dalších 4.456 Kč, které
získá knihovna zcela zdarma. Budou nám dodávány tak, jak se objeví
na knižním trhu. K dnešnímu dni nám bylo dodáno 34 knih.

Anketa Suk – Čteme všichni 2017
Národní pedagogické muzeum a knihovna J. A. Komenského vyhlašuje
25. ročník čtenářské ankety „Suk  – čteme všichni 2017“. Anketa
o nejoblíbenější knihu pro děti a mládež vydanou v roce 2017 změnila ná-
zev na „Dětský knihomol 2017“.
Anketní lístky i plakátek jsou ke stažení na webu knihovny http:
//npmk.cz/knihovna/suk-cteme-vsichni-2017. Pravidla soutěže jsou na
http://npmk.cz/knihovna/anketa-suk-cteme-vsichni-pravidla. V lednu
sledujte spuštění také elektronického hlasování na webu http://npmk.cz/
knihovna/
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Vyplněné anketní lístky posílejte do 20. března 2018 bu
 přímo
na naši novou adresu:
Pedagogická knihovna J. A. Komenského, Jeruzalémská 12,
110 00 Praha 1.
Na obálku napište „Dětský knihomol 2017“
Taktéž je lze odevzdat přímo v knihovně v Jincích do 13. 3. 2018,
odkud budou hromadně odeslány na výše uvedenou adresu.
Vlastní vyhodnocení proběhne v Památníku národního písemnictví ve
středu 4. dubna 2018.
I v prosinci nám naši spoluobčané darovali spoustu knižních titulů, něko-
lik dalších jsme pro čtenáře nakoupili. Úplný seznam knih naleznete na
webových stránkách knihovny www.jince-knihovna.cz.

Co všechno se nám podařilo do uzávěrky JZ?
Výtvarná dílna 22. 11. 2017 - Podzimní dekorace
Poslední listopadová výtvarná dílnička se nesla ve znamení podzimu a vy-
robili jsme papírové věnečky k ozdobení například dveří dětského pokojíč-
ku. Takto podobný věneček jsme tvořili již na jaře a v loňském roce
k Vánocům. Určitě si to také vyzkoušejte, je to velice jednoduché, ale
radost udělá nejen vlastním výtvarníkům. Fotografie z našeho tvoření
najdete na: http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Podzimni_dekorace/

Dokážeš to také ty – 19?
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Tak jako každoročně, v nadcházející předvánoční čas, jsme společně s kli-
enty sociálně terapeutických dílen Nalžovického zámku, poskytovatele
sociálních služeb, uskutečnili další z prodejních výstav výrobků šikovných
lidiček. Ten, kdo se přišel podívat ve dnech 24. a 25. 11. 2017 do Společen-
ského centra Josefa Slavíka v Jincích, měl určitě z čeho vybírat, by� třeba
jen získat inspiraci pro vlastní vánoční tvoření. Pro ty, kteří z jakéhokoliv
důvodu nemohli přijít, alespoň pár obrázků: http://knihovna-jince.
rajce.idnes.cz/Dokazes_to_take_ty-19/

Mikulášský milionář v knihovně
Na pondělí 4. 12. 2017 knihovna připravila 3. Mikulášského milionáře.
O to více mne mrzí, že se nikdo nepřišel alespoň podívat, když ne si přímo
zasoutěžit. Foto připravených cen, které mohli soutěžící získat: http://
knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Mikulassky_milionar_2017/

Výtvarná dílna 6. 12. 2017
– Vánoční překvapení
Tím naším překvapením se stal vánoč-
ní věneček se zapálenou 1. adventní
svíčkou. Všem malým tvořílkům se moc
povedl.
Více foto:
http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/
Vanocni_prekvapeni/

Výtvarná dílna 13. 12. 2017
– Dárkujeme ještě jednou

Na žádném slavnostně vyzdo-
beném vánočním stole by
neměl určitě chybět alespoň
malý svícínek, který zvládnou
i ti nejmenší. Taktéž je nejvyš-
ší čas poslat vánoční gratula-
ci, nejlépe vlastnoručně vyro-
benou.
Více foto:
http://knihovna-jince.rajce.
idnes.cz/Darkujeme_jeste
_jednou/
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Třetí tvořivky s Markétou a knihovnou dne 14. 12. 2017
Oddíl Trilobit Pionýrské skupiny Jince pod vedením Markéty Fraitové
ve spolupráci s jineckou knihovnou připravil dětem I. stupně ZŠ již třetí
tvořivé dílny. Tentokráte si děti vyrobily gelové svíčky.
Více foto:
http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Treti_tvorivky_s_Marketou
_a_knihovnou_dne_14._12._2017/

Vyhodnocení 82. výtvarné a literární soutěže
na téma: VÁNOČNÍ VĚNEC nebo SVÍCEN
Celkem odevzdaných 18 výtvarných prací, z toho 10 prací společných.

MŠ Jince Ludvík Pokorný
ZŠ Jince
1. třída Anička Kovalová
2. třída Amálka Feniková
Společná práce Anička (9 let)

a Terezka (5 let)
Holá

Zvláštní cena
4. třída společná práce
7. třída ZŠ Jince společná práce
Cena poroty
2. odd. ŠD Jince společná práce žáků

p. uč.
Heleny Kaššovicové

Více foto:
http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/
Vyhodnoceni_vytvarne_souteze
_na_tema_Vanocni_venec/

Př ipomínáme:
Soutěž v rámci projektu Kde končí svět 2017 – 2018
Opět se připojujeme do projektu „Kde končí svět“ a jeho již 11. roč-
níku. Téma zní: ZVÍŘE.
Na odevzdání svých výtvorů (výtvarných, literárních) máte spoustu času,
tak si nechce záležet. Uzávěrka a jejich přinesení do knihovny
je 12. ledna 2018.
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Vítězné práce postoupí do regionálního kola, které proběhne do 30. dubna
2018.
Slavností zakončení a vyhodnocení celého projektu se uskuteční v Praze
začátkem měsíce června 2018. I naši malí výtvarníci se umístili v roce
2016 v regionálním kole a navštívili Muzeum Karla Zemana v Praze.
Pro připomenutí jen pár fotografií: http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/
Vylet_do_Prahy_dne_25._2._2016/. Stejně tak je připravený zájezd i pro
vítěze 11. ročníku regionálního kola, jeho místo je zatím „super tajné“.
Tak neváhejte a tvořte. Bližší informace k soutěži najdete na našich webo-
vých stránkách.

Lednové středeční výtvarné dílny v době od 15.00 do 16.45 h.

10. 1. 2018 – téma Sněhulák 24. 1. 2018 – téma Šálky
17. 1. 2018 – téma Čepičky 31. 1. 2018 – téma Vločky

Nová soutěž pro děti na měsíc LEDEN
Téma SNĚHOVÁ VLOČKA
Odevzdání do 12. ledna 2018
Vyhodnocení 18. ledna 2018 od 15 hodin,

POZOR jedná se o čtvrtek!!! v zasedací místnosti
Společenského centra Josefa Slavíka

Žabičky z MŠ s p. učitelkou
Lenkou Novákovou nám přišly
popřát hezké Vánoce.

Zuzana Belanská
tel. 773 830 709
knihovna@jince.cz
www.jince.knihovna.cz

N a  b r z k o u  n á v š t ě v u  n a š í  k n i h o v n y  s e  t ě š í

Knihovna Jince
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Zprávičky z herničky
První týden v prosinci si děti užily v herně Mikulášskou
besídku. Tančilo se, zpívalo, a protože byly všechny děti hod-
né, dostaly balíčky svých nejoblíbenějších sladkostí.

Jinečáček z. s. leden 2018

Další akce Jine-
čáčku byla už jen
pro maminky. A to
výroční večeře v
Křešíně, kde se se-
šly všechny báječ-
né ženy, které se
podílejí na chodu
Jinečáčku a pomá-
hají při nejrůzněj-
ších akcích, které
tato organizace
pořádá. Večer to
byl vskutku vyda-
řený.

Děti si hrály s novými hračkami a my společně rozjímaly, co nám nadchá-
zející rok asi přinese za nové zážitky.
Jistě to bude opět stát za to.

                 Ing. Helena Pásztorová, DiS.

Krásnou vánoční atmosféru
jsme si my, maminky s dětmi,
užily poslední úterý před Váno-
ci. V herně jsme nachystaly vá-
noční stromeček a pod ním děti
našly spoustu krásných dárků.
Zazpívaly jsme si vánoční kole-
dy, pochlubily svým upečeným
cukrovím a vyměnily si i pár
osvědčených receptů.

Jinečáček



45

Pionýrská skupina Jince leden 2018

Pionýrský oddíl TRILOBIT
Ve čtvrtek 14. prosince 2017 se ve spolupráci s Knihovnou Jin-
ce od 14 do 17 hodin ve Společenském centru J. Slavíka usku-
tečnila již třetí rukodělná dílnička RUKOPLAC, tentokrát na téma: výro-
ba gelových svíček.

Kromě dětí, které se naučily
z přírodních materiálů (voskový
gel, přírodní barviva, vonné
esence a knoty) odlévat gelové
svíčky do předem připravených
formiček (výtečně posloužily níz-
ké tlustostěnné sklenice z litého
skla), se tentokrát zúčastnily
i některé maminky. Účast dětí
byla hojná, vyrobené svíčky jistě
potěší nejedny rodiče jako milý
vánoční dárek. Díky za pomoc
patří i Zuzaně Belanské, s jejíž
pomocí byla dílnička připravena.
Další dílnička se uskuteční
ve čtvrtek 25. ledna 2018, ten-
tokrát na téma smaltování.
S ohledem na omezený počet dětí prosím o přihlášení na tel. 777 793 701
nebo email marketa@pionyr.cz.
Pravidelné úterní schůzky, jež jsou již neodmyslitelnou činností oddílu,
byly v tomto podzimním sychravém počasí zaměřeny především na činnos-
ti v klubovně, jako je hraní různých her, jež pomáhají vytvářet týmového
ducha v oddílu a na základy šifrování a uzlování.
Dne 15. prosince se uskutečnila první „víkendová“ akce, kdy děti přespaly
v klubovně. Sraz byl v pátek odpoledne a kromě her a zábavy byly připra-
veny rukodělné činnosti. K večeři byly dětmi samostatně vyrobené oblože-
né chleby. Po večerním programu (pro velký úspěch jsme s dětmi opakova-
ně vyráběly svíčky a mýdla) již přišlo na řadu spaní v přinesených spacá-
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Markéta Fraitová
vedoucí oddílu Trilobit

cích. Druhý den dopoledne, po snídani (díky Mirce Fesčak za perník!)
pokračovalo hraní her a pak již následovalo velké balení dárků a uklízení.
Děti byly ze samostatně stráveného večera a noci nadšené a již plánovaly
další podobnou akci.
Fotoalba z tvořivých dílen:
http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Tre-
ti_tvorivky_s_Marketou_a_knihovnou_dne_14._12._2017/#/
http://mim-jince.rajce.idnes.cz/
Ze_treti_tvorive_dilnicky_oddilu_Trilobit_Pionyrske_skupiny
_Jince_a_Knihovny_Jince_2017/

Šachový kroužek PS Jince
Vítězství pro Tadeáše Červenku

Základní kolo Krajského přeboru žáků 2017-18 pokračuje
Třetí turnaj sezóny byl po třech letech opět v Milíně. Drama hned na
úvod. Měl to být pro Šachový kroužek Pionýrské skupiny Jince rekordní
turnaj, co se týká účasti za posledních několik let. Rekordní byl, ale smut-
ně. V počtu neomluvených účastí. Na nádraží se mělo dostavit 11 hráčů,
ale přišli dva. Jedna dívka se omluvila těsně před odjezdem vlaku. Přijela
na místo autem, právě tak jako dva kluci. Stane se, že onemocnění dítěte
je tak náhlé a vážné, že to rodiče nezvládnou dát vědět vedoucímu výpravy
včas. Tentokrát se u některých rodin projevila také zapomnětlivost, ale
i nezodpovědnost vůči výpravě. Ti zbylí totiž museli táhnout všechen ma-
teriál i pro nepřítomné, i techniku pro rozhodčího, protože ten také musel
jet vlakem. Máme základ pro sbírku kuriózních výmluv a hloupých rad pro
účastníky od několika nepořádníků. Další výpravy ukážou, u koho se jed-
nalo jen o pouhou náhodu, a žádnou další akci si nenechají ujít, a u koho
je problém.
Nikdo tentokrát nepřistoupil na některé z dalších zastávek vlaku, a tak
nakonec do hrací místnosti dorazilo pět soutěžících z Jinec.

Pět statečných
Nebyli mezi nimi ti nejlepší. Z registrovaných přijeli jen bratři Červen-
kové. Staršímu Tadeášovi se dařilo střídavě. Projevily se v minulosti
nashromážděné zkušenosti, ale pár maličkostí přehlédl. To ale mělo vliv
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spíše na délku partií. Výsledek špatný nebyl. Má sice na víc, než na čtyři
body a sedmé místo v celkovém pořadí, ale vítězství ve věkové kategorii
mu nikdo nevzal. Mladší bratr Matýsek tentokrát ve své obvyklé formě
nebyl. Hlavně nehlídal regulérnost hry soupeřů, což tentokrát měl.
Zkušenostmi se začíná k Tadeášovi blížit Jakub Šafarčík. Získal o bod
méně, ale i on má jen krůček k lepším výsledkům.
Z nejmladších zástupců Jinec si nejlépe vedl Vojtěch Přibyl. Hraje nej-
kratší dobu, ale v posledních týdnech se dost zlepšil. Nemá zkušenosti
z turnajů, ale zdá se, že se rozhodl za podpory rodičů to napravit. Příště
už se určitě obejde i bez takového štěstí, které ho potkalo v Milíně při ně-
kterých partiích. Naopak smůlu měla zkušenější Květuška Čábelková.
Skončila za Vojtou, což lze připsat neúčasti na kroužku ze zdravotních
důvodů, ale po turnaji prokázala, že tréninkem je schopna se hodně rychle
zlepšit.

Na snímku jsou hráči do 12 let při vyhodnocení. Uprostřed Tedaáš Čer-
venka, po jeho pravé ruce Jakub Šafarčík. Dále ředitel turnaje Vladimír
Vojáček a hlavní rozhodčí Miroslav Maršálek.
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A jak to dopadlo celkově?

Tadeáš Červenka

Hlavně Maruš-
ce Maršálko-
vé, která nejvíce
odnesla neúčast
některých hráčů,
ale přesto opět
všechno kolem
výpravy ohlídala
a uvolnila tím
ruce rozhodčímu
k jeho pohodové
práci.
Dík patří i Sta-
nislavu Budi-
lovi z Hostomic
za funkci rozhodčího na sále.
Velkou pomocí byl i odvoz téměř všeho materiálu z Milína do Jinec Jaku-
bem Červenkou, což pomohlo například v tom, že nám neujel první vlak
a nemuseli jsme čekat dvě hodiny v mraze na další spoj.

Zvítězil hráč Sokola Buště-
hrad Jiří Soukup, který se
může pyšnit mimo jiné i vítěz-
stvím v Jineckém pěšci. Druhý
byl nejvýše nasazený Vojtěch
Kovářík a třetí Jakub Dřevo
z Příbrami. Všichni ale patří
do věkové kategorie H18, kte-
rá se do KP nezapočítává.
Body do této soutěže naopak
kromě Tadeáše získali Matěj
Hrubý a Eliška Kováříková
z Příbrami, Vít Parkán a Filip
Nodl z Hostomic a další.

PODĚKOVÁNÍ PATŘÍ
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Odměny
Do Jinec jsme si odvezli
kromě dalších pozorností
pořadatelů šest krásných
hrníčků. I ti, co byli na
předchozích milínských
turnajích, je dostali, ale ty
letošní jsou opravdu pěkné.
Tadeáš na nich má navíc
jedničku za vítězství. A tak nakonec všichni zúčastnění hráči, ale i roz-
hodčí, který byl rovněž z Jinec, mají krásnou památku. Největší odměnou
ale bylo velmi pozorné přijetí v dosud neznámém prostředí základní školy,
navíc s občerstvením a teplými párky, věnovaným pořadateli.

Další připravované akce

2. ledna, od 16 hodin, Jince, klubovna Společenského centra: Novoroční
miniturnaj, pro všechny zájemce bez rozdílu věku a výkonnosti
6. ledna, Praha 5 – Zborovská: Novoroční turnaj všech generací, JEDEME
13. ledna, předběžný termín, Praha 4 - Krč: PORG open do 18 let, 7 věko-
vých kategorií, PŘIPRAVUJEME VÝPRAVU
27. ledna, Jince, PDA: OTEVŘENÝ PŘEBOR JINEC, je součástí
ZK KP, DOPORUČUJEME VŠEM ŽÁKŮM
2. – 4. února, Ledová Praha: jednodenní výlety. Zájemci, hlaste se!
10. února, Praha Žižkov, EA Hotel Populus: rapid VC ŠK DP Praha
24. února, Hostomice, základní škola: Otevřený přebor Hostomic

Miroslav Maršálek (MiM)
vedoucí PS a ŠK
Pionýrské skupiny Jince

Podrobnější a další informace o připravovaných i uskutečněných akcích
včetně fotografií najdete na webových stránkách:
http: / / j ince.pionyr.cz/

FOTOALBA z akcí: http://mim-jince.rajce.idnes.cz/

Pionýrský skupina Jince
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ze života školy leden 2018

MATEŘSKÁ ŠKOLA Sluníčko
V prosinci jsme si s dětmi povídali o adventu, narození Ježíš-
ka i o Třech králích.
Na začátku měsíce děti potěšila Zimní pohádka, která je nejen zajímavou
formou poučila o vánočních zvycích, ale mohly si v ní i zahrát v živém
Betlému.
Hned v následujících dnech přišla do školky návštěva nebeská. Malé děti
svatému Mikuláši a andělovi zpívaly moc krásně… Dáreček z rukou Miku-
láše a anděla byl velkou odměnou. Čerti se naštěstí drželi stranou. Velké
děti se vypravily na návštěvu pekelného i nebeského království do kovár-
ny pod kostelem ke kováři Pepovi. Jejich statečnost byla též odměněna
balíčkem dobrot.
Během adventního času jsme ve školce nazdobili perníčky sněhem, rozkrá-
jeli jablíčka kvůli hvězdičce, pouštěli lodičky ze skořápek, vyráběli lucer-
ničky a zdobili stromeček vlastnoručně vyrobenými ozdobičkami. Děti se
naučily spoustu vánočních koled a básniček na naše vánoční posezení
s rodiči, která se konala ve všech třídách předposlední adventní týden.
Dětem se vystoupení velmi povedla a rodičům určitě udělala radost i přá-
níčka a dárečky, které pro ně děti přichystaly. Po zpěvu si mohli všichni
pochutnat na cukroví i ovoci, které nám rodiče pomohli zajistit, za což jim
patří velký dík.
Ve dnech posledního předvá-
nočního týdne našly děti pod
stromečkem spoustu nových
hraček od Ježíška. Nadšení
vzbudilo velké množství staveb-
nic, společenských her, panen-
ky, puzzle a kočárky pro pa-
nenky.

Na Vánoce jsme se
všichni nejen těšili,
ale i připravovali.
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S Beruškami jsme překonali strach a navštívili čerty a Mikuláše v kovár-
ně v Jincích. Děti byly velice statečné a za odměnu dostaly balíček s ovo-
cem.
Návštěvu jsme si všichni moc užili, do školky jsme se vrátili v plném
počtu, a tak jsme se začali chystat na besídku, kde Berušky předvedly vše,
co se od září do prosince naučily. Besídka
se nám moc povedla a při malém posezení
u cukroví, které děti pro rodiče upekly,
na nás dýchla klidná vánoční atmosféra.
Nezbývalo tedy nic jiného, než netrpělivě
očekávat tu tajemnou návštěvu – Ježíš-
ka. Nakonec jsme se dočkali. Děti dosta-
ly plno krásných dárků a už se těší, až si
s nimi po novém roce budou hrát. Za Be-
rušky vám přejeme plno zdraví, lásky
a úspěchů v celém novém roce 2018.

U Broučků jsme si vánoční besídku obo-
hatili o tvořivou dílničku, kde si děti zdo-
bily vánoční  muffinky, a to i s rodiči, vy-
ráběly lucerničky, které vykouzlí v kaž-
dém domě příjemnou vánoční atmosféru,
a společně jsme nazdobili stromeček.
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Z Motýlků se
stali malí ekolo-
gové. Naučili se,
co je to ekolo-
gie, proč je důle-
žitá, jak se
máme správně
chovat k přírodě
a mimo jiné i proč by se měl třídit odpad.  Také si třídění sami vyzkoušeli
a zjistili, že je to vlastně zábava.
I když jsme jen malé děti, umíme už třídit smetí. Modrá, žlutá, zelená,
víme, co to znamená...

Konečně sníh. Včelič-
ky se s třídou Motýl-
ků vypravily ve správ-
né chumelenici ke kr-
melci na Vystrkov a
připravily zvířátkům
velkou hostinu. Pak si
samy zamlsaly a vyřá-
dily se na sněhu. S vy-
malovanými tvářička-
mi a š�astné se děti
vracely do školky.

za kolektiv
MŠ Sluníčko Jince
Markéta Jančijová
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Vánoce ve školní družině
Vánoce ve školní družině
vždy začínají vlastně již v
listopadu. Všichni společně
pracujeme na přípravě vý-
zdoby třídy i chodby. Tento-
krát jsme vyráběli hlavně
betlémy, abychom byli při-
praveni na soutěž o nej-
hezčí betlém. Práce byla
náročná a čas nemilosrdně
utíkal. Do 7. prosince jsme
museli být hotovi, protože
tohoto dne probíhal ve škole vánoční jarmark a my jsme se také zúčastni-
li. Museli jsme přichystat prodejní pult, ale také uspořádat výstavu výrob-
ků, obrázků, postaviček a chaloupek, ze kterých paní vychovatelky sesta-
vily celou vesničku i s kostelem. Vyrobili jsme také kalendáře pro rok
2018. Podílel se na nich celý soubor autorů, kteří vytvořili působivé obrázky.
Nálada na vánočním jarmarku byla již skutečně předvánoční, u našeho
prodejního pultu se vystřídala spousta nakupujících a my jsme měli stále
co nabízet.
Zároveň s prodejem začala také výstava našich prací. Podívat se mohli
nakupující i děti ze všech tříd. Jako každý rok přišly i děti z MŠ Sluníčko,
protože výstava trvala až do 14. prosince. Speciálně pro veřejnost byla
připravena ještě 12. prosince až do večerních hodin.
Přejeme všem mnoho zdraví a štěstí v roce 2018.

Kolektiv školní družiny

Jak jsme prožívali advent
Ten, kdo v předadventním čase otevřel dveře budovy základní školy,
se přesvědčil, že ve škole se jen nedělí, nečasuje a nevyjmenovávají obrat-
lovci. Ze školní kuchyňky se totiž linula vůně vánočního cukroví, vonných
svíček a čerstvé chvoje. Žáci a učitelé pracovali na přípravách adventu
a školního jarmarku.
Výsledkem byl stánek naší školy, který byl nachystán 3. prosince na ná-
městí 1. máje, kde lidé z Jinec rozsvícením stromu v barvě trikolory spo-
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lečně zahájili první adventní ne-
děli. Návštěvníci si mohli pro-
hlédnout a zakoupit vánoční vý-
zdobu, adventní věnce, svícny
a vánoční cukroví. Zahřáli se
vánočním čajem, rodiče a dospě-
lí i adventním svařákem. Děti se
v roli obsluhy statečně otáčely
a vše zvládly na výbornou. Vydě-
lané peníze dobře poslouží žákům třeba na bruslení jako v loňském roce.
Vánoční nálada panovala i ve čtvrtek 7. prosince, kdy se škola proměnila
v jarmark, kterému sotva mohl konkurovat slavný Striezelmarkt. Děti
a učitelé spolu s rodiči připravili nádherné prostředí plné stánků, kavá-
ren, vynikajících dobrot a vánočních pochoutek. Žáci se stali prodavači,
obsluhovali, nalévali a krájeli, bavili své rodiče a známé…
Spokojení návštěvníci odcházeli s naditými náručemi a v pozdních odpo-
ledních hodinách stánky zely prázdnotou. Třídní kasičky se naplnily a děti
vydělané peníze jistě dobře utratí za pěkný výlet či exkurzi.
Děkujeme všem, kteří během příprav přiložili ruku k dílu.
Fotoalbum: http://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Vanocni_jarmark_ve_skole_2017/

Mgr. Ivana Chocholová
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Vánoční besídka 2. A
V pondělí 11. prosince se konala ve škole vánoční besídka 2. A. Děti si
připravily pro své rodiče i další rodinné příslušníky pásmo pohádek, bás-
niček i písniček. Atmosféra byla uvolněná a podle reakcí „dospělců“ vše
dopadlo tak, jak mělo. Děti byly bezprostřední a užily si to. Vyzkoušely si
v praxi vypravování, dramatizaci, přednes, zpěv, i to, jak je důležitá týmo-
vá práce. Všichni společně jsme na chvíli zapomněli na předvánoční shon
a užili si spoustu legrace.

Druhá část besídky se nesla v duchu oblíbeného TV pořadu Tvoje tvář
má známý hlas. Děti se do role zpěváků i moderátora vžily dokonale ☺.

Fotoalbum: http://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Vanocni_besidka_2._tridy/

tř. uč. Na�a Benešová

Výstava keramiky
Ve dnech 12. - 15. prosince proběhla ve škole výstava keramiky, kterou
jsme společně s mými žáky připravili.
Kroužek keramiky pracuje v naší škole již několik let. V letošním roce
ho navštěvuje 53 žáků z 1. – 8. ročníku. Na výstavě byly k vidění ukázky
práce všech dětí, některé výrobky byly i prodejné.
Děkujeme všem, kteří naši výstavu navštívili, a doufáme, že se vám všem
líbila.

Mgr. Anna Nováčková a všichni keramici ze ZŠ
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Exkurze 9. třídy
Ve středu 13. prosince se 18 žáků 9. třídy zúčastnilo přírodovědné a histo-
rické exkurze pod vedením Mgr. Davida Koláře a Mgr. Olgy Pospíšilové.
Vypravili jsme se tentokrát do Příbrami. Nejprve jsme navštívili Hornické
muzeum na Březových Horách. Zde nás zajímala hlavně expozice minerá-
lů. Samozřejmě jsme se seznámili i s historií muzea, které je situováno
do areálu historické Ševčinské šachty, zaražené roku 1814 na místě stře-
dověkého dolu z 16. století.
Dále jsme si ukázali původní báňskou budovu dolu Vojtěch a dolu Anna.
U minerálů jsme sledovali též patra, ze kterých byly exponáty vytěženy.
Mohli jsme si tak udělat představu o hlubinné těžbě a jejím významu.
Vždy� Příbram byla proslulá jako místo nejvýznamnější těžby stříbra v celé
habsburské monarchii.
Od expozice rudných dolů jsme postoupili k expozici dolů uranových. A to
se stalo právě pojítkem s naší druhou částí exkurze, kterou jsme měli
domluvenou ve Státním okresním archivu Příbram. V rámci novodobých
dějin, které probíráme v dějepisu, jsme se zaměřili na aktuální výstavu
s názvem „Nad krajinou slz a radiace“. Poznatky z výstavy využijeme
k tématu poválečných dějin v našem regionu.
V další části exkurze nám Mgr. Jobeková ukázala některé archiválie
z Příbrami i Jinec. Zajímaly nás staré kroniky i další důležité listiny –
originály. Závěrem jsme byli seznámeni s prací archivářů, restaurátorů,
i způsobem uchování dokumentů.
Obě exkurze přinesly žákům nové poznatky a budou využity v přírodověd-
ných i humanitních předmětech. Žákům se exkurze líbila a pro nás dospě-
lé bylo velmi milé slyšet, že máme hodné a na exkurzi pěkně připravené
děti.

Mgr. Olga Pospíšilová

Adventní zpívání v domovech seniorů
Že život není jen o mládí a radostech, ale přináší i starosti a nemoci stáří,
o tom se přesvědčily děti z pěveckého kroužku naší školy. Již potřetí jsme
přijali pozvání a navštívili Domov seniorů v Čenkově, abychom zpí-
váním potěšili přítomné klienty.
13. 12. v dopoledních hodinách se konal malý koncert v prostorách tamní
jídelny. Ošetřovatelky postupně přiváděly nebo přivezly na vozíčkách ba-
bičky a dědečky. Po chvíli byla jídelna zcela zaplněna, vystoupení přihlíželi
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i zaměstnanci
domova. Děti za-
zpívaly některé
písně ze svého re-
pertoáru, nechy-
bělo ani vánoční
koledování. Ně-
kteří senioři si
s nimi pobrouká-
vali nebo i nahlas
zpívali a odměnili
účinkující potleskem. Vedení domova pak dětem předalo malý dáreček
a sladkost. Počáteční rozpaky dětí brzy vystřídal dobrý pocit, že svým zpí-
váním zpříjemnily babičkám a dědečkům dlouhé chvíle.

Navštívili jsme také oba pečovatelské domy v Jincích. I zde nás
babičky a dědové radostně přivítali. Vyšli ze svých pokojů a na chodbě
poslouchali vánoční koledování. Mnohdy ukáply i slzy dojetí. A i o tom
je adventní čas. Zastavit se, zamyslet, vzpomenout si i na ty, kteří potře-
bují pomoci a v tom nejmenším případě alespoň potěšit slovem nebo udělat
radost písničkou.

Jitka Šmejkalová st.
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Sportujeme se školou
Plavecký výcvik
Od listopadu jezdí druháci desetkrát na kurz plavání. Jedná se o povinný
kurz v rámci výuky. Děti se pod dohledem plaveckých instruktorek sezna-
mují s pohybem ve vodě, s jednotlivými plaveckými styly a skoky do vody.
Kurzu se účastní také tře�áci a čtvr�áci, kteří jezdí jen pětkrát. Pro ně už
není kurz povinný, ale systematicky navazují na to, co se už naučili
v předchozích letech. A tak většina dětí na konci čtvrté třídy plave.
Poslední hodinu se konají plavecké závody a každé dítě dostane „mokré
vysvědčení“.

Bruslení
Na naší škole je již tradicí, že děti jez-
dí přes zimu na bruslení. Letos
na kluziště v Příbrami. Od listopadu
do března pojedou děti celkem pět-
krát. Bruslení není povinné, ale na
kluzišti se nás dohromady sejde vždy
kolem stovky dětí (málokdo zůstane
doma, jen marodi…). A to jsou děti
jen z 1. - 4. třídy. Jejich starší spolu-
žáci jezdí v jiných termínech.

Letos máme šikovné prvňáčky a dru-
háky, kteří se moc snaží. Přestože ně-
kteří byli poprvé na bruslích, dělají
velké pokroky. A ti malinko starší
pomáhají těm menším. Neocenitelnou pomocí jsou pro nás rodiče, kteří
s námi jezdí a pomáhají především se zavazováním bruslí. Zavázat asi
100 párů bruslí, není žádná legrace. Děkujeme!

Pohyb dětí je pro jejich vývoj moc důležitý. Určitě důležitější než zameška-
né hodiny učení ve škole. Hlavně v dnešní době, kdy děti dávají přednost
sezení u počítače, nebo u televize. A nejdůležitější je, že to děti baví!

Mgr. J. Půlkrábková

Jednodenní pololetní prázdniny připadnou na pátek 2. 2. 2018.
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ZUŠ J. J. Ryby Rožmitál p. Tř. leden 2018

Základní umělecká škola Jakuba Jana Ryby
Rožmitál pod Třemšínem, pobočka Jince
Vedoucí pobočky: Pavel Hrubý, tel. 606 947 010

e-mail: cesruaisy@seznam.cz
nový web pobočky: http://zusjince.webnode.cz/

Učitelé hudebního oboru
Pavel Hrubý: zobcová flétna, trubka, housle, lesní roh
Alena Packová: přípravná hudební výchova (PHV), hudební teorie

a  hudební nauka, zpěv, housle, klavír
Karel Ambruš: zobcová flétna, klarinet, saxofon
David Štěch: zobcová flétna, trubka, instrumentální soubor
Dagmar Eisenreichová: klavír
Jana Kosharisová: akustická kytara

Učitel literárně-dramatického oboru / divadlo
Josef Pekárek

Jinecké děti vítaly Vánoce i v Příbrami
Součástí jinecké pobočky ZUŠ Rožmitál p. Tř. je i soubor mladších dětí
(přípravná hudební výchova), vedený Alenou Packovou. Právě tento kolek-
tiv měl tu čest vystoupit s částí svého repertoáru mimo jiné i na slavnost-
ním zahájení adventu na náměstí T. G. Masaryka v Příbrami v sobotu
2. prosince.

Oblíbené vánoční koncerty opět potěšily rodiče i spolužáky
Prosinec je nejen časem očekávání, co přinese Štědrý den, ale také obdo-
bím, kdy bilancujeme, co jsme za uplynulý rok dokázali. Myslím, že při
tomto hodnocení své činnosti může být opět jinecká pobočka Základní
umělecké školy Jakuba Jana Ryby z Rožmitálu pod Třemšínem spokojená.

Pavel Hrubý
vedoucí pobočky

tel. 606 947 010

http://zusjince.webnode.cz/
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Mohli se o tom na vlastní uši přesvědčit všichni, kdo přišli na některý
ze čtyř koncertů v Posádkovém domě armády Jince.
První koncert se uskutečnil pro veřejnost v úterý 19. prosince. Proběhlo
při něm třicet dva vystoupení hudebního oboru. Oproti předchozím letům
nepřevládaly zobcové flétny, ale přehlídka nástrojů byla mnohem pestřejší.
Vyslechli jsme rovněž skladby na klavír, kytary, saxofon, trubku a klari-
net. Vystoupili žáci od 1. do 7. ročníku I. stupně. Většinou se jednalo
o děti, hrající na uvedený nástroj již více let. O závěrečné vyvrcholení této
stěžejní části programu se postarali posluchači 1. – 3. ročníku II. stupně -
Pavla Krejčová a Tereza Záhoříková na zobcovou flétnu, Karel Walenka
na saxofon a Ka-
teřina Smolová na
klarinet. Úplný
konec koncertu
patřil čtyřem
skladbám instru-
mentálního soubo-
ru, jenž vede Da-
vid Štěch.
O den později se
přišli na své spolu-
žáky podívat žáci
Základní školy
Jince. Nejprve se
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dostavili třídy prvního stupně
a po nich téměř stejný pro-
gram zhlédli starší žáci. Vá-
noční náladu obou setkání
navodily tři zpěvačky příprav-
né hudební výchovy v mas-
kách andílků. Následovalo
šestnáct, většinou sólových
vystoupení ve hře na klavír,
zobcovou flétnu, kytaru, trub-
ku a tentokrát i housle. Poté
se představili posluchači lite-
rárně-dramatického oboru
a nakonec zahrál instrumen-
tální soubor tři skladby v úpravě Davida Štěcha. Ta poslední byla opět
ve znamení blížících se Vánoc a jednalo se o slavné Rolničky.
Poslední koncert proběhl téhož dne v podvečer, a tak jako ten první, byl
určen veřejnosti. I tento zahájili tři roztomilí andílci ze třídy Aleny Packo-
vé a následovala série jednadvaceti sólových vystoupení na jednotlivé hu-
dební nástroje. Tentokrát se představili většinou žáci nižších tříd I. stup-
ně. Druhý blok vyplnili třemi kousky opět posluchači literárně-dramatic-
kého oboru. A úplný závěr večera i celé série koncertů patřil žákům 1. – 3.
ročníku hudební teorie a hudební dílny pod vedením Aleny Packové a vá-
nočním písním v jejich podání. Poslední část probíhala v Posádkovém domě
armády zcela ponořeném do tmy,
jen zpěváci v čele velkého sálu
byli trochu ozářeni svíčkami,
které drželi v rukou.
Dlouhodobou záslužnou práci
jinecké pobočky ZUŠ JJR v čele
s vedoucím Pavlem Hrubým oce-
nil jménem městyse Jince mís-
tostarosta Ján Vavrek.

Miroslav Maršálek

Fotoalbum: http://mim-jince.rajce.idnes.cz/Z_1._koncertu_ZUS_v_Jincich_
-_prosinec_2017/

ZUŠ J. J. Ryby
v Rožmitále p. Tř.
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Kulturní komise Rady městyse Jince leden 2018

Setkání ke koordinaci akcí
Kulturní komise Rady městyse Jince pozvala koncem listopadu do Spole-
čenského centra Josefa Slavíka zástupce společenských a zájmových orga-
nizací z Jinec a okolí, aby se s nimi dohodla na koordinaci významnějších
kulturních akcí v r. 2018. Nemělo by se te� tak často stávat, že termíny
akcí se kryjí a návštěvníci musí dát přednost jedné před druhou.

Zahájili jsme
advent
V neděli 3. prosince připra-
vila kulturní komise Rady
městyse Jince bohatý pro-
gram na jineckém náměstí.
Po celé odpoledne byly ote-
vřeny stánky s občerstve-
ním a pestrým sortimen-
tem zboží.
Ve stanu pořadatelů bylo
možné vytvořit přáníčka
pro motorizovanou Anděl-
skou poštu. V kulturním
programu vystoupily jako
první děti z mateřské ško-
ly, po nich v několika blo-
cích žáci jinecké pobočky
ZUŠ Rožmitál p. Tř. – pří-
pravka s p. uč. Alenou
Packovou, instrumentální
soubor p. uč. Davida Ště-
cha a rozsvícení vánočního
stromu doprovodili trubači
pod taktovkou vedoucího
jinecké pobočky p. uč. Pavla Hrubého. O další zábavu návštěvníků se
v mrazivém počasí postarala sk. Macechy a na konci se diváci dočkali
i ohňostroje. Miroslav Maršálek
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Kulturní komise
děkuje penzionu
EŠKA za bezplatné
zajištění zázemí
pro účinkující.

Fotoalba:
http://mamii.rajce.idnes.cz/
JINCE_-_ZAHAJENI_
ADVENTU_-_3.12.2017/
http://mim-jince.rajce.
idnes.cz/Zahajeni_adventu
_v_Jincich_2017/

Výprava na Slonovec
V neděli 10. prosince se uskutečnil již tradiční výlet na kopec Slonovec,
který uzavírá turistickou sezónu, nebo chcete-li, podzimní seriál akcí spo-
jených s přírodou a zábavou. Letos to bylo Hubertské odpoledne, pak vý-
let na brdský kopec Klouček a pak již zmiňovaná akce Slonovec. Všechny
tyto akce pořádala kulturní komise městyse Jince.
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Kam o jarních prázdninách?

PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR  2018
V termínu jarních prázdnin (5. – 9. března 2018) nabízíme dětem ve věku
od 5 do 15 let, které se nechtějí doma celý týden nudit, příměstský tábor v Jincích. Každé
ráno se sejdou ve Společenském centru Josefa Slavíka a bude pro ně připraven pestrý
program. Stravování 3x denně zajištěno.

Cena za dítě na týden: 1 000 Kč
pro děti z Jinec, Rejkovic a Běřína: 500 Kč hradí rodiče, 500 Kč je příspěvek Městyse
Jince.

Přihlášky u Václava Zeiska, předsedy kulturní komise – tel. 721 205 351
nejpozději do 16. února 2018.

Tábor se uskuteční pouze v případě, přihlásí-li se minimálně 10 dětí.

Bl ižš í  i n formace  v  únorovém J ineckém zpravoda j i .

Letos při této poslední akci přálo počasí, což si účastníci pochvalovali,
protože je čekal příjemný pochod krásnou brdskou přírodou. Po zdolání
více jak 200metrového převýšení si účastníci vychutnali krátký odpočinek
na trampském tábořišti a pak se již kochali výhledem na Hluboš, Příbram
a Svatou Horu. Následovala prohlídka trampského hřbitova, který se na-
chází 100 m od tábořiště a velmi poutavé vyprávění p. Romana Kováře
o historii Brd, resp. o věcech a událostech spojených zejména s dřívějším
vojenským prostorem. Posluchači se dověděli mnohé zajímavosti jim dříve
neznámé.
Na zpáteční cestě pak výletníci zamířili na chatu k Raškům na Králov-
kách, kde je čekalo opékání buřtů a posezení u grogu a svařáku. Zastave-
ní jsme si zpříjemňovali vyprávěním humorných příhod a událostí.
Při pohledu z chaty jsme se kochali pohledem na chumelenici, která se
mezi tím spustila. Nám bylo o to příjemněji, protože jsme se hřáli u pras-
kajícího ohně v krbových kamnech. Domnívám se, že se tato akce vydaři-
la, alespoň co jsem vycítil z ohlasů. Věřím, že cyklus podzimních akcí -
tj. Hubert, Klouček a Slonovec - bude pokračovat i další rok.
Více foto: http://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Slonovec_2017/

za kulturní komisi Milan Raška
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Český rybářský svaz, MO Jince leden 2018

Vážení přátelé rybáři
Rok 2017 utekl jako voda a v roce letošním nás čekají nové úkoly.
V loňském roce jsme pro děti zorganizovali, již podruhé, akci „Ve vodě
nežijí jen vodníci“, která byla velmi úspěšná jak z pohledu dětí, tak i jejich
dospělého doprovodu. Tradiční akcí pro děti byly rybářské závody.
Ostatní činnost organizace v loňském roce bude rozebrána a vyhodnocena
na členské schůzi, kterou již členové výboru připravují a která se bude ko-
nat 3. března 2018 od 14.00 hod. na již tradičním místě, a to v hospodě
„Za Vodou“ v Čenkově. Chceme požádat členy o maximální účast na této
schůzi, jelikož stávajícím členům výboru končí čtyřleté volební období
a vy, rybáři, si budete volit výbor nový. V jakém složení bude v příštích
čtyřech letech výbor pracovat, bude záležet jen na vás, koho do výboru
zvolíte. Byli bychom rádi, kdyby od členské základny přišly návrhy
na nové členy výboru. Své návrhy nám můžete oznámit jakýmkoliv způso-
bem, a� již osobně na schůzi výboru, která se koná každé druhé úterý,
telefonicky nebo na e-mail:  mocrsjince@seznam.cz. Děkujeme za spolupráci.

Výbor ČRS MO Jince

Sbor dobrovolných hasičů Jince leden 2018

Výroční valná hromada
Sboru dobrovolných hasičů Jince
se koná v sobotu 13. ledna 2018
od 17 hodin v restauraci Sauna v Jincích.

Všichni členové SDH Jince jsou zváni.

Český rybářský svaz, z. s., MO Jince
zve své členy na VÝROČNÍ ČLENSKOU SCHŮZI
dne 3. března 2018 od 14 hodin v hospodě Za Vodou
Čenkov.                           Občerstvení bude zajištěno.

Jinečtí hasiči za SDH
Jan Haken



66

Český zahrádkářský svaz, ZO Jince leden 2018

Květinový candrbál opět pomáhal
Dne 24. listopadu uspořádali jinečtí zahrádkáři již tradiční Květinový can-
drbál. Konal se v sále čenkovské hospody Za Vodou. Zlatým hřebem veče-
ra byla dražba dortu, jejíž výtěžek byl věnován na charitativní účely. Šek
ve výši 17 712 Kč byl věnován zástupcům Domova Svatý Jan, kteří všem,
kdo přispěli do sbírky, poděkovali jak v sále, tak i písemně:

Vážení přátelé,
dovolte mi touto cestou poděkovat za velmi štědrou finanční podporu,
kterou jsme od vás obdrželi díky vaší sbírce a v dražbě dortu, v rámci
konání Květinového candrbálu. Podpory si velmi vážíme, využijeme ji
ve prospěch kulturních akcí pro klienty Domova Svatý Jan.

Ing. Marie Zámostná, ředitelka Domova Svatý Jan

Český zahrádkářský svaz Jince děkuje sponzorům Květinového
candrbálu:
Autoplachty KM
Pneu Lang Jince
Potraviny – Dvořák Jaromír
BOBR s. r. o.
Voroňovi
SAUNA - Bašík
Světelná reklama Hrkal &Greiner
Sekáč VJECIČKY
Květiny, dárky, zahrada - Mochanová Jitka
COOP, družstvo – prodejny
v ul. Zborovská a J. Žižky
BODASY
Vietnamský obchod (v bývalém řeznictví p. Maurice)
Penzion EŠKA
Zelenina – Kopalová Magda
Čerpací stanice EVAPP – Trnková Daniela
Bazárek – sekáč – Hrdličková
MUDr. Jaroslav Smutný
Jinecká lékárna Zborovská
Obecní úřad Čenkov
Hospoda Za Vodou – Zdeněk Ulman



67

Dále velice děkujeme všem, kteří přispěli do kasiček dobrovolným příspěv-
kem - byl též předán Domovu Svatý Jan.
Pořadatelé připravili bohatou tombolu a provedli slosování zakoupených
vstupenek.
A kdože vydražil dort? Š�astným majitelem se stal pan Roman Bačák, jenž
nabídl nejvyšší částku.
Děkujeme, že jste přispěli na dobrou věc.

Jinečtí zahrádkáři uspořádali 9. prosince v hotelu Kratochvíl
ŠTRÚDLOVÁNÍ.

Sladké i slané štrúdly, které
upekly jinecké ženy, ochutnáva-
la tříčlenná porota složená ze
zástupců Domova Svatý Jan.
Nejvíc bodů získal slaný houbo-
vý štrúdl paní Lídy Vinšové,
za který obdržela od pořadatelů
vítězný pohár.
Na druhém místě se umístilo
hned několik pekařek: opět Lída
Vinšová, Vladimíra Vinšová,
Simona Horká, Petra Křížová
a Hana Křikavová.

Mirka Endrštová, která měla loni nejchutnější hermelín, se letos umístila
jako třetí.
Po skončení soutěže se konalo příjemné posezení při staropražských pís-
ničkách skupiny Cirkus Hulata.
Tak zase za rok, kdy budeme soutěžit o nejchutnější bramborový salát!
Fotoalbum Heleny Langové:
http://mamii.rajce.idnes.cz/JINCE_-_STRUDLOVANI_-_9.12.2017/

Informace pro členy Českého zahrádkářského svazu

Dne 10. února 2018 se bude konat v hotelu Kratochvíl
od 9.30 hodin výroční členská schůze.

Přineste s sebou 100 Kč na členský příspěvek.
Iva Jelínková, předsedkyně ČZS

Vítězka Lída Vinšová s předsedkyní
zahrádkářů Ivou Jelínkovou.
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Český svaz žen Jince leden 2018

Milé dopisy
V září loňského roku jsme se v rámci pravidelných zájezdů pro děti, které
pořádáme společně s jineckou knihovnou, vydali již po druhé do zábavního
parku MIRAKULUM.
V listopadu přišel z Mirakula dopis, který nás velmi potěšil.

Chtěla bych vám poděkovat za vaši návštěvu Parku Mirakulum v roce
2017. Věřím, že jste v Mirakulu zažili s obyvateli vaší obce den plný zážitků
a odjížděli jste spokojeni. Velice si vážím vaší přízně a přeji vám hodně
úspěchů a doufám, že i v budoucnu opět navštívíte Mirakulum.

Mgr. Jana Midrlová, Zábavně-naučný Park Mirakulum
Deset hektarů zábavy pro celou rodinu

My děkujeme za milé přijetí a slibujeme, že jsme v Mirakulu určitě nebyli
naposledy ☺.

Vážení spoluobčané, ještě jednou vám děkujeme za spolupráci při naší pra-
videlné sbírce pro humanitární účely.
Vaši pomoc oceňuje i samotná DIAKONIE, o čemž svědčí další dopis,
který jsme obdrželi:

Vážení přátelé,
rádi bychom vám poděkovali za spolupráci v uplynulém roce 2017 a věříme,
že i v tom nadcházejícím budou naše pracovní a přátelské vztahy úspěšně
pokračovat.
Vážíme si vašeho času a úsilí, se kterým společně s námi pomáháte potřebným.

S upřímným pozdravem
Diakonie Broumov, sociální družstvo, Husova 319, Velká Ves

Jsme rádi, že se v Jincích sbírka pro Diakonii setkává s tak velkým ohla-
sem. Proto ji uspořádáme i letos v květnu (přesný termín včas zveřejníme).
Nevyhazujte oblečení, textil, domácí potřeby apod., uděláte radost těm,
kteří pomoc opravdu potřebují.
Děkujeme vám.

Marie Kratochvílová
předsedkyně ČSŽ Jince
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sport leden 2018

Cvičení s Katkou v Mateřské škole Jince
úterý 18.00 - 19.00 hodin Zdravé cvičení

19.00 - 20.00 hodin Tanec života
čtvrtek 18.00 - 19.30 hodin Jóga pro ženy

ZDRAVÍ, KRÁSA, VITALITA – to zní dobře – kde se to kupuje?
RADOST, ŠTĚSTÍ, VYROVNANOST – co to je – tuším, ale nemám čas to
zkoumat – musím…
TEĎ je tu nabídka – vše už máme – stačí se zastavit a změnit směr pohledu
– místo ven se podívat dovnitř.
JE MNOHO CEST jak to udělat – jednou z nich je JÓGA PRO ŽENY –
10 lekcí nám dá možnost najít nebo minimálně zahlédnout, že to, co hle-
dáme, už máme – postupně pak získáváme kódy k tomu, jak to, co máme,
používat ve svém životě - JAK to ŽÍT.

UKÁZKOVÁ HODINA ve čtvrtek 25. ledna 2018 v 18 hodin
v Mateřské škole Jince
- lekce jsou zaměřené na vyladění hormonálního systému;
- na pozornost a péči se mohou těšit vaječníky, štítná žláza, nadledvinky

… a celé naše tělo;
- používáme vědomě svůj dech;
- cviky je možné upravovat dle kondice, nálady a potřeb

– lekci můžeme prožít jako relaxaci, aktivní trénink,
nebo cokoliv mezi tím.

Udělejte něco pro své zdraví – zkuste jineckou SAUNU!
Vážení, jste srdečně zváni do oblíbené,
nově zrekonstruované sauny v Jincích.
Provozní doba:
Úterý 17.00 – 22.00 ženy
Čtvrtek 17.00 – 22.00 muži
Sobota 14.00 – 17.00 ženy 17.00 – 22.00 společná
Telefon: 720 301 770
Po dohodě možnost soukromých saunovacích hodin, oslav
a různých akcí mimo provozní dobu. Občerstvení zajištěno.

Katka Dendysová • tel. 773 209 123  •  www.azted.cz
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Úspěšní jinečtí sportovci
Jan Janka (20 let) a Nicolas Pietrula (22 let) úspěšně
reprezentují nejen své sportovní kluby, ale i městys Jince. Honza se
pod vedením trenéra Ladislava Erdélyi věnuje smíšeným bojovým
uměním MMA Fighter a Nicolas cyklistice za Team Dukla Praha.
Oba kluci si vedou velmi dobře, dosáhli již řady úspěchů, a tak jsme jim
na začátku nového roku položili pár otázek.

Jan Janka
Když se ohlédneš za rokem
2017, jaký byl?
Rok 2017 byl docela i úspěšný - čtyři
pětiny zápasů jsem vyhrál a ten pátý
se neuskutečnil. Měl se konat ve
Švýcarsku, ale týden před zápasem
jsem si poranil koleno. Te� ke konci
roku se o mne začali zajímat i spon-
zoři, takže super! (Poslední výhra
byla 7. 12. v O2 Aréně na turnaji
XFN 6, kde Honza svého soupeře
Matouše Kohouta několika údery
přitlačil ke kleci a pak ho jednou,
přesně mířenou ranou na bradu poslal k zemi - KO v prvním kole v čase
1:06 – pozn. red.).
Co tě štve?
Nejvíc mě asi štvou podmínky pro sportovce u nás - oproti jiným zemím.
Já jako zápasník si vydělám okolo 800 – 1000 eur za zápas, a to jen pří-
prava, dieta atd. mě vyjdou na jednou tolik.
Jaké máš cíle pro rok 2018?
Už mám domluvený jeden zápas na únor a něco se rýsuje i na březen. Pak
si dám volno, chvilku. Chtěl bych někam do zahraničí na kemp, ale to tolik
nezáleží na mně - musí se na to sehnat nějaké ty peníze. A až bych se vrá-
til, střihnul bych si 1 - 2 zápasy a snad jeden z nich by byl už o nějaký ten
titul šampiona ☺.
Kdo nebo co ti dává největší podporu?
Určitě rodiče, protože jsem bezedná kasička.



71

Nicolas Pietrula
Když se ohlédneš za rokem 2017,
jaký byl?
Když se ohlédnu zpět za rokem 2017,
tedy za uplynulou sezónou, tak první,
co mi proběhne hlavou, je skvělý, ale
velmi náročný program, který doprová-
zel mnoho úspěchů, ale také neúspě-
chů. Vzhledem k tomu, že kombinujeme
dráhovou cyklistiku se silniční, je sezó-
na opravdu pestrá. Abych Vám to trochu přiblížil, tak v podstatě závodím
celoročně. Od jara začíná silniční program, na přelomu jara/léta už se začí-
nají objevovat první dráhové závody, následně koncem léta - začátkem pod-
zimu začíná dráhová sezóna a silniční se blíží ke konci. Poslední silniční
závod většinou probíhá začátkem října, ale v tomto období je již dráhová
sezóna v plném proudu a končí až na jaře. Jednoduše řečeno, je to jeden
veliký kolotoč. Letos to pro mne bylo složitější oproti předchozím sezónám
v tom, že jsem měl mnohem více vrcholů. Vzhledem k tomu, že jsem se díky
úspěšnému začátku silniční sezóny, kde jsem si připsal na konto několik
pódiových umístění a završil to titulem Mistra republiky v časovce jednot-
livců, jsem se dostal do České silniční národní reprezentace a tím se nomi-
noval na silniční Mistrovství Evropy, jenže zde nastala první komplikace.
Dlouhou dobu jsem přemýšlel, jestli se zúčastním, protože týden před sil-
ničním Mistrovstvím Evropy jsem měl dráhové Mistrovství Evropy kate-
gorie U23. Nakonec jsem se rozhodl, že takové závody se neodmítají a
postavil se náročné výzvě. Dráhové Mistrovství Evropy dopadlo celkem
podle očekávání, ale při tak rychlé návaznosti na silniční vrchol jsem si
nestihl odpočinout a výsledky tomu bohužel také odpovídaly. Život šel dál
a já už musel začít myslet dopředu, protože se kvapem blížilo dráhové Mi-
strovství Evropy Elite a české národní šampionáty, po kterých mě čekal
první díl z pěti Světových pohárů. Mezitím proběhla nějaká soustředění
„v teple“ a pomalu a jistě vše směřuji k blížícímu se Mistrovství světa,
které se pojede v únoru 2018. Také tento rok pro mne znamenal poslední
působení v kategorii U23, což je kategorie mužů do 23 let, zde se to liší
pouze v tom, že máme ještě k elitním závodům některé zvláš�. Od roku
2018 budu působit už pouze v kategorii Elite.
Na co jsi hrdý?
Hrdý jsem především na to, že jsem dokázal opět posunout český rekord
ve stíhacím závodě jednotlivců a rapidně se přiblížil ke světové špičce, což
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se doposud v této disciplíně v české cyklistice nikomu nepovedlo. Mezi
další bych rozhodně zařadil tituly Mistra republiky, kterých jsem letos zís-
kal celkem pět a v příštím roce je budu hrdě vozit téměř při každém závo-
dě. A velikou radost mi udělalo, když jsem dokázal vyhrát poměrně kvalit-
ně obsazený silniční závod v Německu.
Co tě štve?
Největším zklamáním pro mne bylo na etapovém závodu Baltyk – Krkonoše.
Zde jsem měl naprosto skvěle rozjetý celý závod, celý tým spolupracoval doko-
nale, bojoval jsem o celkové vítězství, stačilo pouze dojet do cíle v první sku-
pině a bylo to doma. Ale mně se zrovna ten den lepila smůla na paty, když mě
v poslední etapě potkal defekt obou kol, bohužel v tom momentě byl také pád
a kolona mechanických aut se zablokovala, tím pádem se ke mně mechanické
auto nedokázalo dostat hned, ale až po nějaké době. Po výměně jsem nasedl
na kolo, a co nejrychleji se snažil dostat zpět do skupiny, která se stihla nadělit.
A jak je v pravidlech psáno, mechanický vůz mě může dovézt pouze do hlavní
skupiny. Během té chvíle, co jsem se vracel z hlavního pole, ujela početnější
skupina a mně nezbývalo nic jiného, než se pokusit uprchlou skupinu dojet,
bohužel bylo pozdě. Ale to ke sportu patří a každý závod je nevyzpytatelný.
Jaké máš cíle pro rok 2018?
V příštím roce a v sezóně 2018 bych rozhodně chtěl zaznamenat o něco více
výsledků na silnici, především na závodech vyšší kategorie, jako je třeba již
zmiňovaný Baltyk - Krkonoše. Velikou motivací je pro mne dráhové Mistrov-
ství světa a Evropy, kde chci bojovat o medaile ve své nejsilnější disciplině
(stíhací závod jednotlivců). Ale úplně největší cíl jsou OH, protože od nového
roku začínají nominace. Poslední olympiáda bohužel neklapla, a to z váž-
ných komplikací, které se v týmu těsně před ukončením nominací staly.
Proto bych si to chtěl vynahradit a hrdě nás reprezentovat na tak veliké akci.
Kdo nebo co ti dává největší podporu?
Největší podporou je pro mne samozřejmě rodina, bez které bych se
k tomu vlastně ani nedostal. Začátky byly těžké a bez nich bych šanci ži-
vit se jako profesionální sportovec nikdy nezískal. Pak je tu samozřejmě
tým, který mi poskytuje maximální možnou podporu, sponzoři, nemluvě
o Městysi Jince, který mi v těžkých začátcích také pomohl a stále pomáhá.
Kamarádi a všichni v okolí, co mě sledují, píšou před každým závodem,
dodávají mi v těžkém období odvahu, to všechno mě žene kupředu.
Pro sportovce v takovém nátlaku, co při závodech má, je nejdůležitější psy-
chika a tím pádem psychická podpora, kterou mám díky lidem kolem sebe
maximální, a to je jeden z faktorů, který vede člověka k úspěšné kariéře.
Děkuji za rozhovor a tímto přeji mnoho štěstí, zdraví a úspěchů
v novém roce. (Fotografie z archivu sportovců) Ung.
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Tělocvičná jednota Sokol Jince leden 2018

Předvánoční
besídka Sokola
pro děti žákovských
oddílů TJ Sokol
se konala 18. prosince
v Sokolovně.
Cvičenci oddílů tu
všem, kdo přišli,
předvedli svoji
šikovnost a obratnost.

Nakonec se dočkali i drobného překvapení.
Fotolbum: http://mim-jince.rajce.idnes.cz/Z_besidky_Sokola_2017/
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Kam jsme došli!!!
Vybrat termín, čas a cíl vycházky bývá někdy složité. Všem to vždy nevy-
hovuje, především časově (mnozí jsou ještě zapojeni do pracovního proce-
su). Jako téměř vždy, i tentokrát to Janina zvládla naprosto perfektně,
o čemž svědčí nejen účast osmnácti turistů a jedné fenky Elinky na začát-
ku a devatenácti turistů a téže Elinky na konci výletu, ale tak už to
v přírodě chodívá.
Stále příjemně zářící slunko bylo v jinak zamračeném počasí přímo balzá-
mem na tělo i duši. Načasování příchodu do Rejkovic a zdejší přivítání
hudbou, prostřednictvím obecního rozhlasu, bylo pak nejen „bombou“, ale
i příjemným překvapením. Prostě kdo umí, umí!!!
Ale snad popořádku?!? Tentokrát navštívený vrch Ostrý (539 m n. mořem
Středozemním se tyčící) je bezesporu jednou z dominant našeho údolí. Spolu
s Plešivcem téměř uzavírá neméně pěkné Jakubské údolí. Je velice dobře,
že se zde neuskutečnil někdejší záměr postavit přehradu, díky níž by zalily
vody Litavky tuto zajímavou část krajiny!
Na Felbabku nás tedy dojelo autobusem 18+1 turista. Někteří na Ostrý
chodí již od svého mládí, jiní tam vyšli poprvé. Po žluté turistické značce
jsme všichni vyrazili s nezměrnou chutí. Již téměř na začátku cesty jsme
minuli zasypanou první ze čtyř šachet někdejších železnorudných dolů na
Ostrém. Těžba železné rudy zde probíhala již ve středověku, největšího
rozmachu však dosáhla za doby hraběte Rudolfa Vrbny po roce 1805,
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po dostavbě huti Barbora v Jincích, kam se především i zdejší ruda dová-
žela. Počasí nám (jak výše uvedeno) přeje, a tak mírné stoupání dovoluje
účastníkům všeobecné „klábosení“ v jednotlivých skupinkách. Nejčilejší je
jako vždy Elinka, která pilně skotačí na louce, aby pak v lese „snášela“
páníčkům klacíky. Co klacíky? Přímo klacky! V okolním lese stále přibývá
příznaků někdejší těžby - mnohých děr a odvalů. Vcházíme do energetické-
ho prostoru dávné pyramidy, což někteří poci�ují, jiným to nevadí. U roz-
cestníku značených turistických cest tzv. „scházíme z cesty“. No spíše
šplháme na vrchol Ostrého, abychom zde navštívili někdejší pradávné hra-
diště, o kterém toho bohužel historici moc nevědí. Později se tu nacházel
středověký opevněný hrádek, chráněný ze tří stran poměrně hlubokým pří-
kopem, čtvrtou stranu tvoří námi úspěšně zdolaný příkrý svah. Snad míst-
ní „nadšenci“, snad „trempové“, tu vybudovali dřevěné hradby, hrádek
znázorňující. Po řádném „vydýchání“ a zhotovení nezbytné fotodokumen-
tace se vracíme „dole brehom“ k rozcestníku, abychom pokračovali dále
po žluté, směrem k papírně. Tam však z taktických důvodů nedocházíme.
Opět „scházíme z cesty“, taktéž přímo záměrně, abychom do dnešního cíle
dorazili „právě včas“! Lesní cestou přicházíme nedaleko někdejší hájovny
do Rejkovic, po silnici míříme ke zdejší kapličce, abychom kolem železniční
zastávky dosáhli Francouzské cesty pod lesem. Do Jinec tedy přicházíme
k Budilovu mlýnu po této „zahraniční“ cestě a ulicí Pod Plešivcem. Jelikož
náš dnešní cíl nemá ještě otevřeno, prodlužujeme takticky trasu dále
po této ulici až k Běřínu. Tedy pouze jeho západnímu okraji, abychom
zase, nedej Bože, nepřišli pozdě.

Nově otevřená restaurace Sauny s příjemným prostředím a ještě více pří-
jemnou obsluhou nás vítá výborným „Svijanským“ mokem, vínem, gro-
gem, kávou – vše podle chuti dorazivších účastníků. Dvě děvčata dostala
v přírodě hlad a v restauraci chu� na tlačenku s cibulí. Dochází ihned
k „dominovému“ efektu! Blažený úsměv dotyčných děvčat, vyvolaný libou
vůní a chutí uvedeného pokrmu, zve k dalším a dalším objednávkám té-
hož. A věřte, nelitovali jsme!!! Všichni jsme si náramně užili nejen vynika-
jící krmně a nápojů, ale i příjemného prostředí s pozornou obsluhou
u zářících plamenů zdejšího krbu.

HoPa, foto HoJi

TJ Sokol Jince
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Tělovýchovná jednota leden 2018

VOLEJBALOVÝ ODDÍL
Volejbalový oddíl TJ Jince se pravidelně účastní několika turnajů ve volej-
bale v našem i sousedních okresech. Zatím nemáme jinou možnost měření
sil, nebo� žádná okresní soutěž  se ve smíšeném šestkovém volejbale v sou-
časnosti nekoná.
V neděli 10. prosince jsme se zúčastnili 40. ročníku turnaje v Příbrami
na 1. ZŠ, který pořádá ASPV Příbram. První místo putovalo do Březnice,
my se bohužel o bod umístili na neoblíbeném čtvrtém, „bramborovém“, místě.
Na další turnaj, který se hrál 16. prosince v Mirovicích (okres Písek), jsme
kvůli nemoci nakonec jet nemohli – škoda.
Fotoalbum: http://mim-jince.rajce.idnes.cz/Na_volejbale_v_Jincich_2017/

za volejbalový oddíl N. Benešová, foto M. Hrkalová
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ŠACHOVÝ ODDÍL

Bude nový výbor
Čtenáři Jineckého zpravodaje si jistě všimli, že o Šachovém oddíle TJ Jin-
ce nebylo v posledních několika letech moc slyšet. Nebylo co. Ale to se má
změnit. V prosinci proběhla pracovní schůzka, kde bylo domluveno,
že bude vytvořen nový výbor, který by měl být zvolen v prvních dnech
roku 2018. Jeho předpokládaní členové již pracují na obnově činnosti od-
dílu. Kromě toho bylo rozhodnuto o doplnění materiálu.

Regionální přebor
Naši hráči opět nastoupili jako hosté za Šachový klub Příbram-Baník.
Ve dvou dalších zápasech jsme opět ze tří partií pro své příbramské přátele
získali dalších 2,5 bodu. Miroslav Maršálek přispěl jednou výhrou, Martin
Šilhánek jednu partii remizoval a druhou efektně vyhrál. V zápase proti
Neveklovu jsme byli dokonce jediní, kdo získali pro Příbram body.
Za celý dosavadní průběh sezóny jsme neutrpěli ani jednu prohru.

Miroslav Maršálek a Martin Šilhánek.
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Regionální soutěž (RS)

Jince – Mníšek
pod Brdy 0,5 : 4,5
Za Jince nastoupili pouze
žáci. Poprvé nastoupil Ta-
deáš Červenka a hned vy-
bojoval půl bodu.

Kovohutě – Jince
1,5 : 3,5
Další celý bod získala v zá-
pase proti vedoucímu týmu
soutěže pro Jince Tereza
Lísková. Porazila zkušené-
ho dospělého hráče soupe-
řů (oni žáky nemají.) Půl
bodu po velkém boji získal
Martin Šilhánek, který prokazuje velký vzestup výkonnosti.

Tadeáš Červenka

Jince – Hostomice 1,5 : 3,5
Po třech prohrách krátce po zahá-
jení byl zápas prakticky rozhod-
nutý. Přesto se na prvních dvou
šachovnicích bojovalo dále. A oba
naši hráči uspěli. Václav Zeisek
na druhé šachovnici remizoval. Ve
velmi náročné a poučné partii do-
sáhl na nejsilnější desce Martin
Šilhánek dalšího vítězství.

Následující zápasy RS:
14. ledna: Jince – Zdice
28. ledna: Jince – Sedlčany,
od 9 hodin v klubovně Společen-
ského centra
10. února: Mníšek pod Brdy –
Jince

Václav Zeisek ml.

Miroslav Maršálek
kapitán družstva TJ Jince
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13. dělostřelecký pluk leden 2018

Patronka kanonýrů opět v Brdech
Dělostřelci prožili svátek své patronky sv. Barbory ve velkých oslavách.
Připomínali si, proč se Barbora stala patronkou dělostřelců a jak se z ní
stala světice. Slavili nejen sv. Barboru, ale také 14. výročí založení útvaru,
které na tento den tohoto roku připadá.
Po dopoledních ceremoniích
na vojáky čekal tradiční dělo-
střelecký víceboj, který prově-
řil nejen jejich vytrvalost, ale
také sílu, obratnost a přes-
nost. Na zemi, ve vzduchu,
s raněným na zádech a ještě
s helmou, 15kilovou vestou
a samopalem - to je jen skrom-
ný výčet disciplin, které vojá-
ci absolvovali.
Odpoledne patřilo dělostřelec-
kému soudu sv. Barbory. Kaž-
dý rok před soudem stanou
čtyři příslušníci 13. dělostře-

leckého pluku, kteří jsou pasováni do cechu
kanonýrského. Ani letos tomu nebylo jinak.
Žalobce byl tento rok na vojáky obzvláště tvr-
dý, ale obhajoba byla velmi dobře připravena.
Poté, co všichni pronesli své, vážený předse-
da soudu, kterého ztělesňoval velitel 13. dělo-
střeleckého pluku pan plukovník Ivan Mráz,
vynesl rozsudek. Všichni obžalovaní měli
jeden trest společný, a tím je služba u 13. dp,
podle prohřešků vojáka, minimálně však
10 let „natvrdo“. Svatá Barbora, která má
u soudu vždy poslední slovo a může jeho roz-
hodnutí zvrátit, nezasahovala a nechala vojá-
ky napospas osudu. Poprvé tuto roli ztvárni-
la herečka a moderátorka Barbora Mottlová.
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Modlitba ke Sv. Barboře
Patronko Ty kanonýrů,
v boji, ve válce i v míru,
v Tvou pomoc se utíkáme,
o lásku Tvou Tě žádáme.
Až Tě budem vzývat v boji,
drž nad námi ruku svoji,
dej, a� vždycky zvítězíme,
domů ve zdraví se vrátíme.

Dělostřelci pomáhají dětským domovům
Jinečtí vojáci si zahráli na Ježíška a pomáhají dětským domovům s dárky
pod stromeček.
V okolí posádky Jin-
ce byly vybrány dva
dětské domovy. Dět-
ský domov „Pepa“
v obci Lazec u Pří-
brami a druhý dětský
domov v Solenicích.
Děti si napsaly dopi-
sy, vložily do obálek
a daly za okno. Když
se obálky dostaly na
dělostřelecký útvar,
nezbyla po nich za
dva dny ani památ-
ka. Vojáci si rozebra-
li 40 obálek a postupně nakoupili všechny dárky, které si děti přály.
19. prosince se velení pluku vydalo do dětských domovů dárky předat.
Ovšem děti je dostanou, jak se patří, až na Štědrý den. O tom, jak se dár-
ky budou líbit, se dozvíme po Novém roce.
Zdroj všech příspěvků: facebook 13. dělostřelecký pluk Jaselský

13. dělostřelecký pluk „Jaselský“
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Denní střelby (09,00 – 18,00) Noční střelby (18,00 – 24,00) Neprůjezdné
komunikace

Datum od do od do
1
2
3
4
5
6
7
8
9 09,00 15,00

10 09,00 16,00
11
12
13
14
15 10,00 21,00
16 09,00 15,00
17 09,00 15,00
18 09,00 15,00
19 09,00 12,00
20
21
22 10,00 16,00
23 09,00 16,00
24 09,00 16,00
25 09,00 16,00
26
27
28
29
30
31 09,00 15,00

X – komunikace Neřežín – Obecnice, Zaječov – Obecnice  UZAVŘENA!
Prostor posádkového cvičiště je trvale uzavřen. 1 hodinu před zahájením střelby bude

zabezpečeno uzavření komunikace Velcí - Brda uzavírací směnou.
plukovník Ing. Ivan MRÁZ, Ph.D., velitel

13. dělostřelecký pluk Jince
Brdy 2, 262 23 Jince  /  www.13dp.army.cz

V měsíci LEDNU 2018 budou ve Výcvikovém táboře
Jince prováděny střelby takto:
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Policie informuje leden 2018

Úřední den policistů na služebně
v Jincích, ul. Slunečná 392
(u zdravotního střediska)
Dne 17. ledna 2018 v době od 16.30
do 18.00 hodin budou policisté na služebně
poskytovat informace a odpovídat na dotazy souvisejícími
s prací policie.

Těšíme se na spolupráci s vámi. P ČR – Obvodní oddělení Příbram-venkov

Za jedenáct měsíců roku 2017 řešili dopravní policisté na Příbramsku 1403
dopravních nehod, což je o 91 více než za stejné období roku 2016. V mě-
síci listopadu se stalo na příbramských silnicích 135 nehod, zemřel při
nich jeden člověk, šest osob utrpělo těžké zranění a 20 lidí poranění lehčí-
ho charakteru.

Nejčastější příčinou nehod byl nesprávný způsob jízdy, následně nepřimě-
řená rychlost - 11x a nedání přednosti v jízdě také 11x. Tři motoristé, kte-
ří havarovali, byli pod vlivem alkoholu. Celkem 37 karambolů zavinil střet
se zvěří. Na automobilech vznikla při listopadových nehodách škoda, kte-
rá přesáhla šest milionů korun.

Škoda ve výši sto tisíc korun byla způsobena při dopravní nehodě,
která se stala dne 28. listopadu v dopoledních hodinách v obci Čenkov.
Čtyřiatřicetiletý
řidič v zatáčce
nezvládl řízení
nákladního vozi-
dla, zřejmě z dů-
vodu nedostateč-
ného zabezpeče-
ní nákladu se
auto převrátilo
na bok. Ke zra-
nění osob nedo-
šlo.

por. Bc. Monika Schindlová, DiS.
tisková mluvčí P ČR Příbram
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Zprávičky z malé školičky
Bílá zima, modré mrazy, sněhuláci celí nazí.
Proč si sněhuláku náš, ze zimy nic neděláš?

Nic lepšího než mráz není, zima je mé potěšení,
modrá zima, bílý sníh, děti v teplých čepicích.

Krásné vánoční dny se rychle přehouply a své vlády se ujal měsíc leden.
Ve školce si společně vypravujeme zážitky z Vánoc a ještě vzpomínáme na
to, co jsme všechno prožili ve školce. Nejraději na vánoční kouzla - pouš-
tění lodiček z ořechových skořápek, hledání poselství v roztaveném vosku

zprávy z Čenkova leden 2018

Jubilanti
Vše nejlepší, hodně zdraví, klidu a spokojenosti do dalších let přejeme našim
spoluobčanům, kteří slaví svá životní jubilea:

Bogdanová Vlasta
Štis Václav
Frýdl Miroslav
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i házení bačkorek. Při rozkrajování jablíček jsme se zatajeným dechem
čekali, jestli se objeví hvězdička a přáli jsme si zdraví. Přijely k nám do-
konce i děti z jiných školek, aby se podívaly na krásný čenkovský betlém.
A tak jsme byli rádi, že patříme právě sem a můžeme chodit obdivovat jeho
krásu každý den.  Pokaždé, když jsme šli kolem, objevili jsme něco nové-
ho, krásného a měli jsme možnost pozorovat, jak se průvod k Ježíškovi
stále rozrůstá. Také rádi vzpomínáme, jak byli rodiče překvapení, když
jsme jim na besídce ukázali, co všechno umíme a pohostili je vlastnoručně
upečenými perníčky. Odměnou nám byla jejich radost i nadílka pod stro-
mečkem.
Te� už jsme zpátky ve školce. Těšili jsme se na kamarády a doufali, že
nám paní Zima pošle sněhovou nadílku. Už v prosinci jsme si jeden den
užili náramnou koulovačku. To byla paráda! Zimu máme moc rádi. I s čer-
venými nosíky se dá totiž užít spousta legrace. Rádi se kloužeme na za-
mrzlých kalužích, a když je sníh, tak bychom si ho nejraději užívali celý
den. Děláme pokusy, stavíme sněhuláky, sáňkujeme, a když se jdeme za-
hřát do školky, tak můžeme pozorovat, co nám mráz nakreslil na zamrzlá
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Krásné dny vám přejí
kluci a holky

z čenkovské školky

okna za kouzelné obrazy. Nezapomínáme ani na ptáčky, kterým sypeme
do krmítka samé dobroty a pak je z okna pozorujeme. Říkáme si, jak se
jmenují, a přemýšlíme, o čem si tak asi povídají.
Te� v lednu si povíme a zazpíváme o Třech králích a necháme v sobě
doznít vánoční kouzlo. Potom se vypravíme do příbramského divadla na
pohádku:  „O pejskovi a kočičce“. Už se moc těšíme.  A někteří z nás za-
čnou pravidelně jezdit do solné jeskyně. Tam je to trochu tajemné a moc
krásně se tam dýchá. Snad nám ta léčivá sůl zažene každou nemoc.
Ve školce se to bude hemžit samými sněhuláky, zimními písničkami. Po-
tom nás čeká veliká sláva. Začneme se chystat na náš každoroční ples.
Letos to bude „Ples indiánský“. A tak si zahrajeme na šamany, zatančíme
indiánské tance, vyrobíme čelenky i korálky, vymyslíme si indiánská jmé-
na a naučíme se spoustu dalších zvyklostí. Zimní čas je pro plesy a společ-
né hraní jako stvořený. Tak si také zajděte na nějaký ples a uvidíte, kolik
zábavy si tam společně užijete… ☺

Co nového v obci?
Zpívání u kapličky
O třetím adventním víkendu, v sobotu 16. prosince, jsme se sešli už tradič-
ně u kapličky na adventním koledování. Na koledování a zazpívat si kole-
dy spolu s kapelou Čenkomor přišlo kromě obyvatel Čenkova i mnoho
přespolních. Pódium bylo opět pod nově zrekonstruovanou kapličkou,
na upraveném prostranství
vedle školky. Příjemně potěšilo
vystoupení dětí z mateřské ško-
ly s ředitelkou Magdou Nesvad-
bovou. Na vystoupení nejmen-
ších dětí navázala recitace čen-
kovských školáků.
Na začátku adventu byl u kap-
ličky umístěn betlém v životní
velikosti, vytvořený ze sena a
opět doplněný o další postavy,
vytvořený Jirkou Firýtem.
Milým zpestřením byla letos
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opět „Andělská pošta“. Anděl přijímal
od dětí dopisy a zprávy, kterými vyslovily
přání, co by rády našly pod stromečkem.
Občerstvení bylo podáváno ve stánku,
kde na přítomné čekalo svařené víno,
horký čas, preclíky a sladké koláčky, po-
skytnuté již tradičními sponzory.
Během vystoupení starosta obce Ing. Jan
Hauptman poděkoval za přípravu
a uskutečnění vánočního koledování.
Popřál všem, kteří přišli, příjemné a klid-
né prožití vánočních svátků. Začátek
a konec odzvonil již tradičně Antonín
Firýt.
Fotoalbum Heleny Langové:
http://mamii.rajce.idnes.cz/CENKOV_-_ADVENTNI_ZPIVANI_-_16.12.2017/

Fotoalbum Miroslava Maršálka:
http://mim-jince.rajce.idnes.cz/Ze_zpivani_u_kaplicky_v_Cenkove_2017/
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Slavnostní předání hasičského dopravního vozidla
čenkovské jednotce JSDH
Dne 1. prosince před obecním úřadem, za účasti pozvaných hostů, došlo
k slavnostnímu předání jednotce čenkovských hasičů do užívání hasičské
dopravní auto GAZ Gazella 4 x 4.  Klíče od vozidla předal veliteli Václavu
Slívovi starosta obce Ing. Jan Hauptman.
Požehnání ke své činnosti dostala nastoupená jednotka od farářky
Mgr. Evy Mikulecké z Církve československé husitské. Všichni se pak
odebrali k malému pohoštění do hospody „Za Vodou“.

Fotoalbum: http://mim-jince.rajce.idnes.cz/Predani_noveho_vozidla_
cenkovskym_hasicum_2017/

Václav Volek

 ❅ ❆ ❄ ❅ ❆ ❄ ❅ ❆ ❄ ❅ ❆ ❄ ❅ ❆ ❄ ❅ ❆

Dne 6. ledna 2018 vás zveme do Čenkova
na TŘÍKRÁLOVÝ PRŮVOD.

Průvod vyjde v 9.30 hodin od obecního úřadu, vydá se k Domovu
seniorů a dále po celé obci.

srdečně zve Jiří Firýt
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Divadlo Za Vodou

Divadlo Za Vodou Čenkov
Divadlo Za Vodou přeje veskrze pozitivní rok 2018, snad jen s výjimkou
lékařských zpráv.
S pokusem šířit pohodu v nadcházejícím roce přispěcháme hned 16. ledna
do Mirovic vedeni „Hrozným Bedřichem“. Toho pak  vystřídá Bílá paní,
která postraší diváky v sále České pojištovny v Berouně v pátek 19. ledna.
Tak si udělejte třeba výlet.

informátor divadla
Jarda Bouda

Hospoda Za Vodou v Čenkově pořádá

20. ledna 2018 od 20.00 – MAŠKARNÍ BÁL – tombola, soutěž masek

17. února 2018 od 20.00 – koncert skupiny DEBUSTROL,
předkapela VALURY.

Předprodej hospoda Za Vodou Čenkov

24. února 2018 od 14.00 – DĚTSKÝ KARNEVAL
– pořádají čenkovské ženy

24. února 2018 od 21.00 – OLDIES PÁRTY – „Starý pecky“

3. března 2018 od 20.00 – KABÁT revival Plzeň, taneční zábava

10. března 2018 od 20.00 – HASIČSKÝ PLES

21. března 2018 - koncert HANA ZAGOROVÁ + host Petr Rezek.
Pozor – koncert se koná ve Společenském domě v Hořovicích!
Předprodej vstupenek: hospoda Za Vodou Čenkov + Informační
centrum Hořovice

31. března 2018 od 20.00 – PLES SPRÁVNÝCH CHLAPŮ,
předprodej vstupenek v hospodě Za Vodou Čenkov

zve Zdeněk Ulman

Hospoda „Za Vodou“ Čenkov
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Zprávy z Ohrazenice leden 2018

Rozsvěcení vánočního stromu v Ohrazenici
V Ohrazenici se již stalo každoroční tradicí rozsvěcení vánočního stromu.
Naladit se na sváteční atmosféru mohli všichni, jež v podvečer před první
adventní nedělí dorazili k obecnímu úřadu, účast návštěvníků byla oprav-
du veliká. Letos se již po šesté rozzářila světýlka našeho vánočního stro-
mu, ke kterému přibyl i krásný sněhulák.
Po úvodním slovu předsedkyně kulturní komise paní Kamily Polákové
a přání pana starosty Mgr. Tomáše Krále následoval kulturní program.
Po zazvonění zvonečku byl rozsvícen ohrazenický vánoční strom.
Celou akci obohatilo zpívání skupiny Macechy a jejich přátel. Vystoupení
bylo plné krásných vánočních písní.
Pro děti byl v restauraci připraven program, kde mohly napsat a nakreslit
dopis Ježíškovi. Dopisy, které děti poslaly, se již dostaly do správných ru-
kou. Byla tu i výtvarná dílnička, kde si děti vytvořily sněhuláka, nebo
vybarvily vánoční dekoraci.
Pro všechny příchozí bylo připraveno pohoštění, a to zdarma. Pro dospělé
svařené červené víno a pro děti na zahřátí vánoční čaj. Na ochutnávku
bylo připraveno velmi chutné vánoční cukroví. Máme tři železné koše
na oheň, které byly vítaným teplým zpestřením krásného večera. Návštěv-
níci si mohli také koupit nebo se potěšit vánočními dekoracemi v prodej-
ních stáncích.
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Byli jsme rádi, že jsme se mohli setkat s našimi spoluobčany a zažít tak
příjemný podvečer.
Tímto aktem pro nás začal předvánoční čas. Období adventu a konce
kalendářního roku mnozí z nás berou jako období zamyšlení, hodnocení
právě uplynulého roku i dobu, kdy se snažíme být milejší, vstřícnější
i štědřejší než jindy.
Děkujeme Sboru dobrovolných hasičů Ohrazenice za postavení a ozdobení
vánočního stromu.  Také děkujeme členům kulturní komise a všem dobro-
volníkům za pomoc.
Přejeme všem našim spoluobčanům do nového roku 2018 jen to nejlepší.

za kulturní komisi OÚ Ohrazenice Kamila Poláková
za SDH Ohrazenice Dana Králová

Fotoalbum: http://mim-jince.rajce.idnes.cz/Na_adventu_v_Ohrazenici_2017/

Mikulášská nadílka v Ohrazenici
Jak už bývá v naší
obci zvykem, i letos
nás navštívil Miku-
láš, anděl a čerti,
kteří přišli do restau-
race U Pstruha v so-
botu 9. prosince
v podvečerních hodi-
nách.
V předešlém roce
byla účast veliká,
opravdu jsme se do
restaurace málem ne-
vešli, a proto jsme
tentokrát požádali
všechny zájemce o přihlášení předem. To se nám vyplatilo a atmosféra byla
velmi pěkná a uvolněná.
Aby dětem nebylo čekání dlouhé, mohly se zabavit různými aktivitami, kde
lepily papírový řetěz, nebo si skládaly puzzle.
Ve výtvarné dílničce si děti vyrobily moc hezký domeček z papíru s umělou
svítící svíčkou uvnitř. Do vyrábění jsme zapojili i rodiče, takže všem čeká-
ní rychle uběhlo.
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Před příchodem Mikuláše děti pověděly do mikrofonu básničky, které mají
pro něj připravené. Poté jsme si nacvičili společné přivítání Mikuláše.
Naše děti jsou hodné, tak každý dostal balíček sladkostí a ovoce. Čerti sice
označili černou šmouhou ty, kteří se mají polepšit, ale určitě se na ně bu-
deme, jako na Mikuláše a anděla, zase těšit. Opět se budeme na tuto akci
přihlašovat předem.

za kulturní komisi Kamila Poláková

Předvánoční setkání s paní Falcovou
Paní Falcovou nemusíme místním občanům představovat. Letošní setkání
bylo v duchu adventní a vánoční výzdoby.
Paní Falcová nám ukázala postupy výroby dekorací, které byly převážně
z přírodních materiálů. Také jsme se dozvěděli o nových trendech pro ten-
to rok.
Všechny krásné vý-
robky jsme si mohli
na závěr koupit - byl
o ně velký zájem.
Určitě si paní Falco-
vou pozveme opět,
jsme domluveni na
kurz velikonoční vý-
zdoby, který povede.
Ten se bude konat
24. března 2018 a
bude potřeba se na
něj předem přihlásit.
Vše bude včas v oběžníku.
Prosíme její příznivce, aby nám pomohli vymyslet téma na další předvá-
noční setkání. Děkujeme.

Setkání seniorů
Po přednášce paní Falcové následovalo setkání ohrazenických seniorů.
Součástí bylo malé občerstvení, které jsme měli připravené.
Toto setkání se povedlo, atmosféra byla velmi příjemná. Jsme rádi,
že máme tak aktivní seniory, kteří rádi přijdou mezi své známé, aby si spo-
lečně popovídali. za kulturní komisi Kamila Poláková
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kultura v Příbrami leden 2018

DIVADLO A. DVOŘÁKA PŘÍBRAM, Legionářů 400, Příbram 7, tel. 326 531 250

Velká scéna
den datum od představení skup. hraje nebo pořádá
Po 8. 1. 19.00 Caveman – pronájem Point 1
So 13. 1. 14.00 Prohlídka divadla Divadlo A. Dvořáka Příbram
Čt 18. 1. 16.00 A pak už tu nezbyl ani jeden SD Divadlo A. Dvořáka Příbram
So 20. 1. 19.00 Chvála bláznovství E Pantheon production
Ne 21. 1. 19.00 Shirley Valentine N FDA Praha
So 27. 1. 20.00 Divadelní ples Divadlo A. Dvořáka Příbram
Po 29. 1. 16.00 A pak už tu nezbyl ani jeden S Divadlo A. Dvořáka Příbram

Malá scéna
So 6. 1. 17.00 Rocky IX Buchty a loutky
Ne 7. 1. 15.00 Budulínek Naivní divadlo Liberec
Ne 7. 1. 17.00 Budulínek Naivní divadlo Liberec
Po 15. 1. 19.00 Číňani P1 Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 17. 1. 19.00 Lubomír Brabec koncert
Pá 19. 1. 19.00 Rozpaky zubaře Svat. Nováka R Divadlo A. Dvořáka Příbram
Út 23. 1. 19.00 Arabská noc Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 24. 1. 19.00 Vše o ženách Divadlo A. Dvořáka Příbram
Čt 25. 1. 19.00 Číňani P2 Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 31. 1. 19.00 Číňani PP Divadlo A. Dvořáka Příbram
Více info na http://www.divadlopribram.eu nebo ve Společenském centru JS Jince.

Kultura v Hořovicích a okolí leden 2018

Klub Labe Hořovice  •  Vísecké nám. 198
13. 1. 2018 od 21.00 hod. – AC/DC revival Špejbl’s Helprs
18. 1. 2018 od 19.30 hod. – DOKUD NÁS SVATBA NEROZDĚLÍ – filmová projekce
(na ČSFD 76%)
19. 1. 2018 od 19.30 hod. – NA STOJÁKA – Ester Kočičková, Dominik Heřman Lev,
Petr Vydra – live. Vstupné v předprodeji v Informačním centru 220 Kč,
na místě 250 Kč. Předprodej zahájen!
25. 1. 2018 od 19.30 hod. – CHLAPI NEPLÁČOU – filmová projekce (na ČSFD 78%).
Jeden z nejvýraznějších filmů soutěže 52. ročníku MFF Karlovy Vary a z festivalu si
odvezl Velkou cenu poroty.

SPOLEČENSKÝ DŮM HOŘOVICE
21. 1. 2018 od 16.00 hodin – O statečném kováři Mikešovi. Uvádí Divadlo za 2
a MKC Hořovice, vstupné 99 Kč,  předprodej v IC Hořovice. Hrají profesionální herci
v čele s Liborem Jeníkem (Divadlo Příbram, Divadlo pohádek, TV).
14. 1. 2018 od 15.00 hodin – Kocour v botách. Dětský soubor loutkářů
Malá scéna MKC Hořovice zve všechny děti i rodiče na pohádku.
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inzerce leden 2018

JOSEF DIVIŠ
Podluhy 43
268 01 Hořovice
tel. 775 930 287
divis.josef@email.cz

ZEDNICKÉ PRÁCE
Kompletní dodávky staveb
Rekonstrukce a výstavba
rodinných domů a bytů

Obklady a dlažby • Sádrokartony
Zámkové dlažby • Ploty

Zateplení rodinných domů
Drobné zednické práce

HORKÝ Miloslav a Roman

ELEKTROINSTALACE
HROMOSVODY

montáže, opravy, údržba
REVIZE

JINCE 192 • Mobil 732 786 806, 603 875 347
E-mail: romihor@volny.cz

www.elektro-horky.cz
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TANEČNÍ HOŘOVICE
Společenský dům, Nádražní ulice 606, Hořovice

pondělky, od 15. 1. 2018
kurz H1: Dospělí začátečníci 20.40 – 22.10 hod.
kurz H2: Dospělí mírně pokročilí 19.00 – 20.30 hod.

pátky, od 5. 1. 2018
kurz H8: Mládež více pokročilí 18.30 – 20.05 hod.
kurz H4: Dospělí pokročilí 20.15 – 21.50 hod.

Zápis a informace na tel. 603 238 090
e-mail: vasova@volny.cz  /  www.tanecni.net
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